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ZDARMA!

ÚVODNÍK Z DNEŠNÍHO ČÍSLA:

NOVOROČNÍ BENEFICE 
BYLA PŘÍJEMNĚ LADĚNÁ

SPORTU ZDAR V HULÍNĚ?

A JE TU DRUHÉ POLOLETÍ 

NOVOROČNÍ DÁREK 
ZÁKLADNÍ UMĚLECKÉ 
ŠKOLE

FRANK SINATRA FOREVER

VÝROČNÍ SCHŮZE HASIČŮ

MALÉ OHLÉDNUTÍ ZA 4. ROČNÍKEM NOVOROČNÍ BENEFICE

Vážení čtenáři Hulíňanu,

máme tady únor, měsíc, kdy většina našich 
předsevzetí vyřčených na Silvestra končí  
a  vracíme se zpátky do normálního 
standardního způsobu života. Těm, kterých 
se tato opakující se skutečnost netýká, se 
omlouvám a přeji pevnou vůli v pokračování 
plnění jejich předsevzetí!

Když jsem se zamýšlela nad tématem 
tohoto úvodníku, dostala se ke mně informace 
o možnosti rekonstrukce Sokolovny v Hulíně. 
Sokolovna je stará, krásná budova, která na 
rekonstrukci čeká již hodně dlouho. Je na 
frekventovaném místě, a pokud se projekt po-
vede, bude to jistě krásný, reprezentativní nový 
prostor pro pořádání kulturních a společen-
ských akcí s dostatečnou kapacitou. Aby tato 
investice měla smysl, je třeba také zakompo-
novat do projektu dostatečné parkoviště, pro-
tože jsme lidstvo jako celek malinko zlenivěli  
a bez auta si již nedokážeme život představit. 
Místem, kde se nabízí parkoviště s dostatečnou 
kapacitou, jsou místní antukové kurty, které se 
nacházejí v bezprostřední blízkosti Sokolovny. 
Radost z toho asi nemají sportovci, kteří na 
těchto kurtech tráví svůj sportovní čas a také 
mají k tomuto místu i jistý vztah, vždyť velká 
většina z nich tu začínala v dětství sportovat. 

Zástupci města se tedy rozhodli najít pro nové 
kurty vhodné místo. To se našlo v parku kousek 
od koupaliště. Řekněme si objektivně, park je 
ve stavu, kdy s ním dříve či později budeme 
muset něco udělat. Neplní úplně roli místa, 
kam se chodí na procházky, některé stromy to 
nejlepší už mají také za sebou. Také je to místo, 
kde se schází různé mládežnické skupinky  
a v lepším případě pokuřují vlastní úrodu. 
Takže myšlenka realizovat nové kurty právě 
v parku mi připadá velmi racionální, kdy se 
park stane navštěvovanějším a část parku se 
využije pro sport. Velmi mě překvapila aktivita 
některých hulínských občanů, kteří s návrhem 
nesouhlasí. Svůj nesouhlas chtějí vyjádřit 
v  petici za záchranu hulínského parku. Samo-
zřejmě je to jejich právo, ale když jsem si četla 
text petice, tak se přiznám, že mu nerozumím. 
Myslím si, že vedení města revitalizaci zeleně 
v Hulíně věnuje mimořádnou pozornost, jsou 
tu projekty již realizované, některé se chystají. 
Stromy a náletové dřeviny, které se v místě 
plánovaných kurtů nacházejí, se určitě dají 
nahradit novou výsadbou i v daleko větší míře. 
Také jsem se pozastavila nad tím, kdo všechno 
tuto petici podepisuje. Podporu vyjádřili pod-
pisem lidé nejen z Hulína, ale i z velké části  
z jiných měst, více či méně vzdálených od 
Hulína. Demokracii si můžeme vysvětlovat 
všichni podle sebe, ale nepřipadá mi demokra-
tické a už vůbec ne logické, že se do petice, 
která se týká čistě věci občanů města Hulína, 

zapojují lidé z širokého okolí. Vše souvisí se 
vším a nechtěla bych, aby se mlčící většina 
stala obětí křičící menšiny. Petice, pokud bude 
dokončena a předána zástupcům města, bude 
jistě dle zákonů této republiky posouzena  
a aktivisté této petice dostanou řádnou zpětnou 
vazbu. Já jen doufám, že vše dopadne ve pro-
spěch města a jeho občanů. Zavděčit se všem 
není možné, ale z mého úhlu pohledu je tady 
reálná šance opravit Sokolovnu a mít k tomu 
nové kurty. To jsou fakta. Přeji hezký únor.

 J.Z.

Letošní ročník proběhl v neuvěřitelně 
příjemné atmosféře, která byla všudypřítomná 
během celého koncertu. Slavnostním odpolednem 
nás profesionálně provázela paní Kamila Poláko-
vá, která dodala programu přirozenost a lehkost.

V hledišti se sešli zástupci radnice, před-
stavitelé místních a okolních firem a spolupra-
cujících organizací a dále všichni občané, kteří 
chtěli svojí účastí podpořit činnost pečovatelské 
služby v Hulíně. 

Vystoupení mladých umělců vyvolalo 
emotivní reakce v publiku, nadšení se střídalo  
s dojetím. Ve stejném duchu probíhalo i zveřejnění 
výsledku benefiční sbírky. Celkem bylo vybráno  
73 160 Kč. Tato částka překvapila všechny přítom-
né, nikoho z organizátorů koncertu neponechalo 
zveřejnění částky chladným, na všech byly vidět 
radost a dojetí, které dávali spontánně najevo.
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Pokud se v dnešní vztahově a hodnotově 
složité době podaří zorganizovat takovou akci, 
jako byl letošní benefiční koncert, pokud jsou 
mezi námi představitelé firem, kteří jsou na-
kloněni sociálnímu sponzoringu, a zřizovatel, 
kterému není lhostejné, jakou má na svém 
území sociální službu, není na tom společnost 
tak špatně. Naplňuje mě to optimismem.

Jménem svým, jménem všech pracovnic 
pečovatelské služby a jménem uživatelů naší 
služby chci poděkovat všem firmám, které  
s naší organizací uzavřeli v rámci benefičního 
koncertu darovací smlouvu.

Jedná se o firmy:
BREVIL, expot-import, s. r. o.
CHALUPA-STAVITEL, s. r. o.
KTO Haná, s. r. o.
PROVING, s. r. o.
KOMBYT SERVIS, s. r. o. 

Dále chci poděkovat všem anonymním 
dárcům, kteří vložili svůj příspěvek do skle-
něné pokladničky nebo si zakoupili vstupenku  
a tím podpořili sociální služby v Hulíně.

Velké poděkování si zaslouží starosta 
města Mgr. Roman Hoza a místostarosta 
města Petr Polák, kteří převzali nad konáním 
benefičního koncertu záštitu.

Ráda bych poděkovala i firmě MODI-
KOV, s. r. o., která v rámci své charitativní 
akce „Vánoční trhy 2015“ darovala naší 

pečovatelské službě finanční dar na nákup 
rehabilitačních pomůcek pro pečovatelskou 
službu. Tento dar nebyl započítán do výnosu 
benefičního koncertu.

Jiřina Štěpánková
ředitelka DECENT Hulín, p. o.

Letošní benefiční koncert ve prospěch 
sociálních služeb v Hulíně, který  se konal 
pod záštitou starosty města Mgr. R. Hozy  
a místostarosty P. Poláka  se uskutečnil  
10. ledna 2016 v sále KK Hulín.

Program koncertu zahrnoval operní  
a operetní árie z děl např. F. Schuberta, G. Bizeta, 
W. A. Mozarta, G. Verdiho, O. Nedbala a dal-
ších, v podání studentů JAMU v Brně Tadeáše 
Hozy, Pavly Mlčákové, sopranistky v doktor-
ském studiu Heleny Hozové, člena Českého 
filharmonického sboru Brno Martina Javorského, 

Postřeh od naší dopisovatelky a kulturního mecenáše Hulína V. Gremlicové

NOVOROČNÍ BENEFIČNÍ KONCERT

za klavírního doprovodu Kostiantyna Tyshka. 
Byl to opět nezapomenutelný zážitek pro 
všechny diváky, kteří zaplnili sál KK.

Po přestávce, kterou vyplnilo tradiční 
příjemné bohaté občerstvení, byla odnesena 
skleněná dóza finančních darů ke spočítání. 
Pokračování koncertu ve druhé polovině 
bylo přerušeno sdělením výsledku sbírky. Na 
podium byli moderátorkou Kamilou Poláko-
vou pozváni starosta a místostarosta města 
spolu s ředitelkou DECENTu paní Jiřinou 
Štěpánkovou, kteří se neubránili dojetí, když 

hostesky otočily pomyslný šek s částkou 
neuvěřitelných 73.160,- Kč. Tuto částku 
oba představitelé města Hulína předali paní 
Štěpánkové s velkým poděkováním všem, 
kteří svou štědrostí přispěli k tomu, aby pe-
čovatelská služba pro naše potřebné občany 
mohla pořídit např. kompenzační pomůcky, 
či zlepšit své služby, protože, jak napsala paní 
ředitelka Štěpánková do programu, domov je 
pro většinu z nás místem, kde se cítíme dobře, 
je místem, kde chceme zůstat do konce svých 
dnů. Je dobře, že naše město zřídilo v roce 

2008 pečovatelskou službu, abychom 
my, dříve narození a potřební, mohli 
tuto službu využít.

Koncert poté pokračoval a grado-
val krásnými melodiemi. Přišel závěr  
s laskavou moderací Kamily Polákové, 
ve kterém bylo poděkování za přednes 
mladým umělcům a za projekci  
p. Zapletalovi, také dík oběma před-
stavitelům města, poděkování sponzo-
rům, kteří se bezprostředně zasloužili  
o zajištění benefičního koncertu, za 
květinovou výzdobu a kytky paní 
Zimčíkové, za bohaté pohoštění firmě 
paní Bránecké, pracovníkům KK, pra-
covnicím knihovny paní Zakravačové 
a Jandové, a všem hosteskám.

Ještě kytky všem účinkujícím, 
obdarovány kytičkami byly i všech-
ny pracovnice DECENTu za svou 
nadstandardní práci. Poslední píseň 
a potlesk ve stoje. Zase se v Hulíně 
podařila skvělá věc. Takový byl be-
nefiční novoroční koncert v Hulíně.

Věra Gremlicová

INZERCE
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RADA MĚSTA

PŘEHLED USNESENÍ z 24. schůze Rady města Hulína, 
která se konala dne 22. 12. 2015

1/24/RM/2015 Pachtovní smlouva na pozemek 
parc. č. 4651 v k. ú. Hulín a pozemky parc. č. 
1337 a 1590 v k. ú. Pravčice.
I. Rada města Hulína schvaluje smlouvu 
o zemědělském pachtu na pozemek parc. č. 
4651 v k. ú. Hulín a pozemky parc. č. 1337  
a 1590 v k. ú. Pravčice o celkové výměře 
4124 m2 společnosti Pravčická a.s., se sídlem 
Pravčice 242, IČ: 255 03 367 za celkovou cenu 
478,- Kč/rok + DPH za účelem zemědělského 
obhospodařování. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. uzavřít pachtovní smlouvu
Termín: 31. 3. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
2/24/RM/2015 Pachtovní smlouva na pozemek 
parc. č. 1636 v k. ú. Pravčice.
I. Rada města Hulína schvaluje smlouvu  
o zemědělském pachtu pozemku parc. č. 1636 
v k. ú. Pravčice o celkové výměře 1000 m2 
společnosti ZP MORAVAN, a.s., se sídlem 
Kostelec u Holešova 277, IČ: 255 35 382 za 
celkovou cenu 340,- Kč/rok + DPH za účelem 
zemědělského obhospodařování. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. uzavřít pachtovní smlouvu
Termín: 31. 3. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
3/24/RM/2015 Smlouva o nájmu nebytových 
prostor části domu č. p. 1214 v k. ú. Hulín.
I. Rada města Hulína schvaluje smlouvu 
o nájmu části nebytových prostor budovy č. 
p. 1214 v k. ú. Hulín o výměře 135 m2 xxx, 
bytem ░░ ░ ░xxx Hulín za cenu 60.000,- Kč/rok  
a to po ukončení nájmu předchozím nájemcem 
(1.1.2016 - 1.3.2016).
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. Uzavřít smlouvu o nájmu nebytových prostor
Termín: 31. 3. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
4/24/RM/2015 Ukončení nájmu zařízení kotel-
ny v domě č. p. 194 v k. ú. Hulín.
I. Rada města Hulína schvaluje ukončení 
nájmu se společností SATE Hulín s.r.o. dle 
Smlouvy o nájmu zařízení kotelny v domě č.p. 
194 na Třebízkého ul. v Hulíně ze dne 1.2.2001 
a to k 31. 12. 2015. 
Usnesení bylo: PŘIJATO
5/24/RM/2015 Žádost o odepisování technické-
ho zhodnocení budovy č. p. 194 v k. ú. Hulín.
I. Rada města Hulína schvaluje provedení 
technického zhodnocení v domě č.p. 194 na 
Třebízkého ul. v Hulíně a to zařízení plynové 
kotelny ve výši 281.177,10 Kč (bez DPH)  
a odpis tohoto technického zhodnocení f. SATE 
Hulín s.r.o.
Usnesení bylo: PŘIJATO
6/24/RM/2015 Smlouva o správě sportovišť, 
koupaliště a ubytovny

I. Rada města Hulína schvaluje
Smlouvu o správě sportovišť, koupaliště  
a ubytovny, uzavřené mezi městem Hulín  
a společností KOMBYT SERVIS, s.r.o., IČ 276 
66 441, se sídlem Kostelní 344, 768 24 Hulín na 
rok 2016 za měsíční částku ve výši 177.500,- Kč 
+ platná sazba DPH.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. uzavřít Smlouvu o správě sportovišť, kou-
paliště a ubytovny
Termín: 31.12.2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
7/24/RM/2015 Smlouva o správě pohřebišť  
a smuteční síně
I. Rada města Hulína schvaluje
Smlouvu o správě veřejných pohřebišť  
a smuteční síně, uzavřené mezi městem Hulín  
a společností KOMBYT SERVIS, s.r.o., IČ 276 
66 441, se sídlem Kostelní 344, 768 24 Hulín na 
rok 2016 za měsíční částku ve výši 52.000,- Kč 
+ platná sazba DPH.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. uzavřít Smlouvu o správě veřejných pohře-
bišť a smuteční síně
Termín: 31. 12. 2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
8/24/RM/2015 Smlouva o provedení veřej-
ně prospěšné služby - zabezpečení čistoty  
a pořádku
I. Rada města Hulína schvaluje
Smlouvu o provedení veřejně prospěšné služ-
by - zabezpečení čistoty a pořádku, uzavřené 
mezi městem Hulín a společností KOMBYT 
SERVIS, s.r.o., IČ 276 66 441, se sídlem Kos-
telní 344, 768 24 Hulín na rok 2016 za cenu 
1.200.000,- Kč vč. DPH.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. uzavřít Smlouvu o provedení veřeně pro-
spěšné služby- zapezpečení čistoty a pořádku
Termín: 31. 12. 2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
9/24/RM/2015 Smlouva o provedení veřejně 
prospěšné služby - strojní čištění komunikací
I. Rada města Hulína schvaluje
Smlouvu o provedení veřeně prospěšné služby - 
strojní čištění komunikací, uzavřené mezi městem 
Hulín a společností KOMBYT SERVIS, s.r.o., 
IČ 276 66 441, se sídlem Kostelní 344, 768 24 
Hulín na rok 2016 za cenu 950.000,- Kč vč. DPH.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. uzavřít Smlouvu o provedení veřejně 
prospěšné služby - strojní čištění komunikací
Termín: 31. 12. 2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
10/24/RM/2015 Smlouva o provedení veřejně 
prospěšné služby - Údržba zeleně
I. Rada města Hulína schvaluje
Smlouvu o provedení veřejně prospěšné služby 

- Údržba zeleně s firmou KOMBYT SERVIS, 
s.r.o., IČ: 276 66 441, se sídlem Kostelní 344, 768 
24 Hulín za cenu 4.500.000,- Kč včetně DPH. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Ing. Romanu Dutkevičovi
1.1. uzavřít Smlouvu o provedení veřejně 
prospěšné služby - Údržba zeleně s firmou 
KOMBYT SERVIS, s.r.o.
Termín: 31.12.2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
11/24/RM/2015 Smlouva o nájmu nebytových 
prostor na pozemku parc. č. 2721/54 v k. ú. 
Hulín.
I. Rada města Hulína revokuje
usnesení č. 4/22/RM/2015 ze dne 18. 11. 2015.
II. Rada města Hulína schvaluje smlouvu 
o nájmu nebytových prostor budovy bez 
čísla popisného (garáže) na pozemku parc. č. 
2721/54 o výměře 24 m2 (ve vlastnictví manž. 
xxx, bytem xxx Hulín) pro město Hulín, nám. 
Míru 162, IČ: 002 872 29, za cenu 8.000,- Kč/
rok vč. inflační doložky.
III. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. uzavřít smlouvu o nájmu nebytových 
prostor.
Termín: 31. 3. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
12/24/RM/2015 Dohoda o likvidaci černých 
skládek
I. Rada města Hulína schvaluje
Dohodu o likvidaci černých skládek na pozem-
cích a veřejných prostranstvích ve vlastnictví 
města Hulína s firmou KOMBYT SERVIS, 
s.r.o., IČ: 276 66 441, se sídlem Kostelní 344, 
768 24 Hulín. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Ing. Romanu Dutkevičovi
1.1. uzavřít Dohodu o likvidaci černých skládek 
s firmou KOMBYT SERVIS, s.r.o.
Termín: 31. 12. 2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
13/24/RM/2015 Umístění multifunkčního hřiště 
na pozemku p.č. 1858 v k.ú. Záhlinice
I. Rada města Hulína souhlasí s umístěním 
multifunkčního hřiště o rozměru 36x18 m na 
pozemku p.č. 1858 v k.ú. Záhlinice.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. vystavení potvrzení o souhlasu vlastníka 
nemovitosti s umístěním multifunkčního hřiště.
Termín: 23. 12. 2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
14/24/RM/2015 Dodatek č.6 k Rámcové 
smlouvě č. 38967113 uzavřené se společností 
T-Mobile Czech Republic a.s.
I. Rada města Hulína schvaluje
Dodatek č. 6 k Rámcové smlouvě č. 38967113 
v platném znění, uzavřené se společností  
T-Mobile Czech Republic a.s.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Pavlu Janečkovi
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1.1. připravit Dodatek smlouvy k podpisu a ode-
slat společnosti T-Mobile Czech Republic a.s. 
Termín: 31. 12. 2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
15/24/RM/2015 Směrnice pro vedení účetnictví 
města Hulína
I. Rada města Hulína schvaluje
Směrnici SM/04/02/15 pro vedení účetnictví 
města Hulína.
Usnesení bylo: PŘIJATO
16/24/RM/2015 Účetní odpisový plán pro DE-
CENT Hulín, příspěvkovou organizaci
I. Rada města Hulína schvaluje účetní 
odpisový plán na měsíc prosinec 2015 a rok 
2016 DECENTU Hulín, příspěvkové organizaci 
dle přiloženého návrhu. 
Usnesení bylo: PŘIJATO
17/24/RM/2015 Zápis ze 3. schůze komise pro 
oblast životního prostředí, cestovního ruchu  
a propagace a vzhledu města Hulína
I. Rada města Hulína bere na vědomí
zápis ze 3. schůze komise pro oblast životního 
prostředí, cestovního ruchu a propagace a vzhledu 
města Hulína, která se uskutečnila dne 9. 12. 2015. 
Usnesení bylo: PŘIJATO
18/24/RM/2015 Zápis ze 4. zasedání komise pro 
oblast výstavby a rozvoje města Hulína
I. Rada města Hulína bere na vědomí
zápis ze 4. zasedání komise pro oblast výstavby 
a rozvoje města Hulína, které se uskutečnilo 
dne 30. 11. 2015. 
Usnesení bylo: PŘIJATO
19/24/RM/2015 Souhlas vlastníka se sídlem 
spolku TJ Sokol Záhlinice

I. Rada města Hulína souhlasí
s tím, aby v nemovitosti ve vlastnictví města 
Hulín na adrese Záhlinice čp. 138, 768 24 
Hulín bylo sídlo spolku TJ Sokol Záhlinice, 
IČ: 469 98 276.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. vystavit potvrzení o souhlasu vlastníka 
nemovitosti pro zápis do spolkového rejstříku.
Termín: 23. 12. 2015
Usnesení bylo: PŘIJATO
20/24/RM/2015 Žádost o předchozí souhlas 
zřizovatele k přijetí daru Kulturnímu klubu, 
příspěvkové organizaci
I. Rada města Hulína uděluje předchozí sou-
hlas Kulturnímu klubu, příspěvkové organizaci, 
se sídlem Třebízského 194, 768 24 Hulín, IČ 
634 58 837 k přijetí daru ve výši 5.000,- Kč 
od dárce - podnikajicí fyzické osoby p. Leoše 
Holubníčka se sídlem Kroměřížská 267, 768 24 
Hulín, IČ 704 721 14 na kulturní a folklorní 
činnost.
Usnesení bylo: PŘIJATO
21/24/RM/2015 Oznámení o uzavření mateřské 
školy
I. Rada města Hulína bere na vědomí
oznámení ředitelky příspěvkové organizace 
MATEŘSKÁ ŠKOLA, ul. Eduarda Světlíka, 
Hulín o uzavření provozu mateřské školy v době 
od 28. 12. 2015 do 31. 12. 2015.
Usnesení bylo: PŘIJATO
22/24/RM/2015 Oznámení o uzavření jeslí
I. Rada města Hulína bere na vědomí 
oznámení ředitelky příspěvkové organizace 

DECENT Hulín o uzavření provozu jeslí v době 
od 28. 12. 2015 do 31. 12. 2015.
Usnesení bylo: PŘIJATO
23/24/RM/2015 Oznámení o uzavření střediska 
pro volný čas dětí a mládeže
I. Rada města Hulína bere na vědomí 
oznámení ředitelky příspěvkové organizace 
Středisko pro volný čas dětí a mládeže, Nábřeží 
696, 768 24 Hulín o uzavření provozu střediska 
v době od 23. 12. 2015 do 3. 1. 2016.
Usnesení bylo: PŘIJATO
24/24/RM/2015 Oznámení o činnosti střediska 
pro volný čas dětí a mládeže v době jarních 
prázdnin
I. Rada města Hulína bere na vědomí ozná-
mení ředitelky příspěvkové organizace Středis-
ko pro volný čas dětí a mládeže, Nábřeží 696, 
768 24 Hulín o činnosti střediska v době jarních 
prázdnin - tj. od 1. 2. do 5. 2. 2016.
Usnesení bylo: PŘIJATO
25/24/RM/2015 Organizační řád
I. Rada města Hulína prodlužuje
termín k vypracování nového organizačního 
řádu do 31. 3. 2016.
II. Rada města Hulína ukládá
1. JUDr. Haně Hrabalové
1.1. vypracovat nový organizační řád Městské-
ho úřadu v Hulíně.
Termín: 31. 3. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO

Mgr. Roman Hoza, 
starosta města Hulína

Petr Polák, 
místostarosta města Hulína

PŘEHLED USNESENÍ z 25. schůze Rady města Hulína, 
která se konala dne 6. 1. 2016

1/25/RM/2016 Prodej části pozemku parc. č. 
2147/1 v k. ú. Hulín
I. Rada města Hulína doporučuje zastupitel-
stvu města schválit kupní smlouvu na prodej 
části pozemku parc. č. 2147/1 v k. ú. Hulín  
o výměře cca 900 m2 xxx░░░░, bytem xxx░░░░ Hulín, za 
cenu 20,- Kč/m2 a náklady spojené s vkladem 
do katastru nemovitostí z důvodu umístění po-
zemku pod vedením VN s omezeným využitím. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. Uzavřít kupní smlouvu na prodej pozemku
Termín: 30. 6. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
2/25/RM/2016 Zřízení věcného břemene na 
částech pozemků parc. č. 496/1, 616/2, 2502/3 
vše v k.ú. Hulín
I. Rada města Hulína schvaluje smlouvu  
o zřízení věcného břemene na částech pozemků 
parc. č. 496/1, 616/2, 2502/3 vše v k. ú. Hulín 
f. RWE GasNet, s.r.o., IČ: 272 95 567 za cenu 
10.000,- Kč + DPH a náklady spojené s vkla-
dem do katastru nemovitostí. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. Uzavřít smlouvu o zřízení věcného bře-
mene.
Termín: 30. 6. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
3/25/RM/2016 Smlouva o nájmu nebytových 

prostor domu č. p. 751 v k. ú. Hulín.
I. Rada města Hulína schvaluje
smlouvu o nájmu nebytových prostor budovy č. 
p. 751 v k. ú. Hulín o výměře 21 m2 ░░░░xxx, bytem 
xxx░░░░ ░░░░ Hulín za cenu 30.000,- Kč/rok za účelem 
obchodní činnosti.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. Uzavřít smlouvu o nájmu nebytových 
prostor
Termín: 31. 3. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
4/25/RM/2016 Změna přílohy č. 1 ke smlouvě 
č. 0736 o odvozu a odstranění komunálních 
odpadů.
I. Rada města Hulína schvaluje změnu přílohy 
č. 1 ke smlouvě č. 0736 o odvozu a odstranění 
komunálních odpadů, spočívající ve změně in-
tervalu vývozu popelnice na směsný komunální 
odpad u Městské knihovny Hulín s platností 
od 1. 1. 2016.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Ing. Romanu Dutkevičovi
1.1. zajistit podepsání přílohy č. 1 ke smlouvě 
č. 0736 o odovozu a odstranění komunálních 
odpadů 
Termín: 8. 1. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
5/25/RM/2016 Aktualizace Programu rozvoje 
města Hulína na období 2014–2020.

I. Rada města Hulína schvaluje aktualizaci 
Programu rozvoje města Hulína na obodbí 
2014–2020. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Ing. Romanu Dutkevičovi
1.1. připravit aktualizaci strategického do-
kumentu Program rozvoje města na období 
2014–2020 do ZM na 20.01.2016.
Termín: 11. 1. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
6/25/RM/2016 Zřízení věcného břemene na 
části pozemku parc. č.3244 v k. ú. Hulín
I. Rada města Hulína schvaluje
smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene na části pozemku parc. č. 3244 v k. 
ú. Hulín f. E.ON Distribuce, a.s., České Bu-
dějovice, IČ: 280 85 400 za cenu 2920,- Kč + 
DPH, náklady spojené s vkladem do katastru 
nemovitostí a pořízení geometrického plánu. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. Uzavřít smlouvu o zřízení věcného břemene.
Termín: 30. 6. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
7/25/RM/2016 Zřízení věcného břemene na 
části pozemku parc. č. 4898 v k.ú. Hulín
I. Rada města Hulína schvaluje smlouvu  
o zřízení věcného břemene - služebnosti na části 
pozemku parc. č. 4898 v k. ú. Hulín f. Ředitel-
ství silnic a dálnic ČR, s.p.o., IČ: 659 93 390 
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za cenu 6.100,- Kč + DPH a náklady spojené 
s vkladem do katastru nemovitostí. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. Uzavřít smlouvu o zřízení věcného bře-
mene.
Termín: 30. 6. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
8/25/RM/2016 Dohoda o ukončení nájmu.
I. Rada města Hulína bere na vědomí
Dohodu o ukončení nájmu týkající se pozemku 
parc. č. 1376/1 v k.ú. Hulín, vzniklého z nájem-
ní smlouvy č. 23/03/13 uzavřené dne 25. 11. 
2013 ke dni 31. 12. 2015 mezi městem Hulín  
a Ředitelstvím silnic Zlínského kraje, příspěvko-
vá organizace, se sídlem K majáku 5001, Zlín.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Ing. Romanu Dutkevičovi
1.1. zajistit zaslání Dohody o ukončení nájmu.
Termín: 9. 1. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
9/25/RM/2016 Zápis dětí do prvních tříd Zá-
kladní školy Hulín
I. Rada města Hulína bere na vědomí ozná-

mení vedení Základní školy Hulín, příspěvko-
vé organizace o konání zápisu dětí do prvních 
tříd pro školní rok 2016/2017 dne 28. 1. 2016.
Usnesení bylo: PŘIJATO
10/25/RM/2016 Oznámení konání akce
I. Rada města Hulína schvaluje vyjímku 
v souladu s odst. 1, ustanovení článku V. Obec-
ně závazné vyhlášky města Hulína č. 2/2010 
o stanovení podmínek pro pořádání, průběh  
a ukončení veřejnosti přístupných sportovních 
a kulturních podniků, včetně tanečních zábav  
a diskoték a jiných kulturních podniků v roz-
sahu nezbytném  k zajištění veřejného pořádku 
a schvaluje ukončení akce „Hasičský bál“ 
v Kulturním klubu Hulín, pořadané pobočným 
spolkem Sbor dobrovolných hasičů Hulín dne 
16. 1. 2016 do 02.00 hodin následujícího dne.
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. seznámit  žadatele s usnesením Rady 
města Hulína.
Termín: 11. 1. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO
11/25/RM/2016 Oznámení konání akce

I. Rada města Hulína schvaluje vyjímku 
v souladu s odst. 1, ustanovení článku V. Obec-
ně závazné vyhlášky města Hulína č. 2/2010 
o stanovení podmínek pro pořádání, průběh  
a ukončení veřejnosti přístupných sportovních 
a kulturních podniků, včetně tanečních zábav 
a diskoték a jiných kulturních podniků v roz-
sahu nezbytném k zajištění veřejného pořádku 
a schvaluje ukončení akce „Orelský bál“ 
v Kulturním klubu Hulín, pořadané pobočným 
spolkem Orel jednota Hulín dne 9. 1. 2016 do 
02.30 hodin následujícího dne. 
II. Rada města Hulína ukládá
1. Zdeňku Váňovi
1.1. seznámit  žadatele s usnesením Rady města 
Hulína.
Termín: 8. 1. 2016
Usnesení bylo: PŘIJATO

Mgr. Roman Hoza,
starosta města Hulína

Petr Polák,
místostarosta města Hulína

Vybrané peníze půjdou na pomoc lidem 
v nouzi. O tom, že lidem v Hulíně a okolních 
vesnic není lhostejný osud potřebných, se 
přesvědčili dobrovolníci – koledníci, kteří 
se zapojili do charitativní Tříkrálové sbírky. 
Celkem se vybralo úctyhodných 139.700,- Kč. 
Děkujeme všem za jakoukoliv pomoc.

Charita Hulín
Hulín  106.557,- Kč 
Pravčice  15.389,- Kč 
Záhlinice  12.301,- Kč 
Chrášťany  5.453,- Kč 
Celkem  139.700,- Kč

Tříkrálová sbírka

6. ledna schůze RM

20. ledna zasedání ZM

27. ledna schůze RM

10. února schůze RM

24. února schůze RM

9. března schůze RM

23. března schůze RM

Počet občanů k 1. 1. 2016 
(bez cizinců s povoleným pobytem):

Hulín 6.529

Záhlinice 355

Chrášťany 84

Celkem 6.968

Ano, je nás míň

30. března zasedání ZM

20. dubna schůze RM

4. května schůze RM

18. května schůze RM

1. června schůze RM

15. června zasedání ZM

29. června schůze

Plán schůzí Rady města Hulína 
a zasedání Zastupitelstva města Hulína 

na 1. pololetí roku 2016

INZERCE

Více informací na www.hulin.cz



Hulíňan

6

Rozpočet města Hulína na rok 2016            v tis. Kč

V Hulíně, 25. 11. 2015, vypracovala: Bc. Eva Kubínová, schváleno ZM dne 16. 12. 2015
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POZVÁNKA DO MUZEA

Novinka: usnadnění 
a informovanost o poplatcích

Vyřeší značka neohleduplnost 
řidičů? 

Z důvodu velké koncentrace osobních vozidel v ranních hodinách 
před Základní školou v Hulíně se rozhodlo vedení města na osazení do-
pravní značky omezující vjezd  všech vozidel v době od 7:00 do 8:00 hod. 
Jednalo se o okamžité řešení dopravní situace, které ovšem nemusí být 
to nejlepší. Proto se nechala zpracovat variantní studie dopravní situace 
v okolí mostu u základní školy. Z těchto variant po dlouhých debatách 
vzniklo řešení, které bude spočívat v odstranění stávající zákazové 
značky a osazení nové upravující rychlosti na ulici Nábřeží. Současně 
se dále bude pracovat na projektové dokumentaci na vybudování nového 
chodníku od budov SVČ podél DPS až po školní pavilon. Další částí 
bude úprava prostoru před mostem u ZŠ od ulice Holešovské spočívající 
ve vybudování místa pro „vyložení“ žáků včetně šířkové úpravy mostu  
a menších přístupových chodníků. V letošním roce bychom chtěli kromě 
osazení omezujícího dopravního značení provést ještě již výše zmiňovaný 
nový chodník.  

 Ing. Roman Dutkevič, vedoucí odboru RMŽP

Pokud zažádáte na e-mailu: odpad@hulin.cz o registraci své  
e-mailové adresy, bude Vám do e-mailové schránky chodit upozornění 
o vystavených předpisech a stavu konta plátce poplatku za komunální 
odpad.

To stejné platí o místním poplatku ze psa. Adresa pro registraci: 
psi@hulin.cz.

Město Hulín na základě schváleného 
„Programu rozvoje města Hulína na období 
2014-2020“ začalo v loňském roce připravovat 
investiční akci „Rozšíření sportovního areálu“.

Zastupitelstvo města tento záměr již 
schválilo. Realizací by měl vzniknout areál 
se dvěma plnohodnotnými tenisovými kurty, 
jedním polovičním s tenisovou zdí, třemi 
kurty na volejbal a nohejbal a technické 
zázemí (šatny, WC, sklad a místnost pro 
správce). Umístěn je v souladu se schvále-
ným územním plánem v lokalitě u koupaliště  
v těsné návaznosti na stávající hřiště s umě-
lým povrchem. Požadavek sportovců o nové 
hřiště je již dlouhodobý, protože Hulínu 
zoufale tyto druhy hřišť chybí. 

Přesunutí hřišť a celého zázemí pro tyto tři 
sporty má také další návaznosti a je nezbytným 
předpokladem pro další již rozpracovaný zá-
měr města přebudovat sokolovnu na důstojný, 
kapacitně vyhovující a multifunkční kulturně 
společenské středisko, který město Hulín také 
potřebuje. 

Nad výběrem lokality umístění nového 
sportovního areálu se vedly dlouhé diskuze již 
při změnách územního plánu a při schvalování 
celého záměru.

Pro umístění v navržené lokalitě hovoří 
jednoznačně hned několik faktorů:

1. dostupnost inženýrských sítí (zejména ka-
nalizace a zdroj užitkové vody pro údržbu 
antukových povrchů),

Rozšíření sportovního areálu

2. centralizace sportovišť do jednoho nej-
vhodnějšího místa tak, aby budoucí údržba 
sportovišť byla jednodušší a bylo podpoře-
no efektivnější využití sportovišť v sezónu 
provozu koupaliště,

3.  umístění s minimálním zásahem do vzrostlé 
zeleně (při realizaci záměru by mělo dojít ke 
kácení pouze 10 stromů, které budou nahra-
zeny novou vhodnou doprovodnou zelení).

K argumentům, že umístění areálu do 
zeleně městského parku není vhodné, je třeba 
říci, že stavbou sice ubude asi 3.000 m2 zelené 
plochy, ale tuto problematiku je třeba vidět 
opět v širších souvislostech. Realizace tohoto 
záměru by vždy zelenou plochu odebrala, ať 
by se areál stavěl kdekoliv v Hulíně. Navíc dle 
našeho názoru právě hřiště, jako součást zóny 
aktivního odpočinku, do parku patří, podob-
ně jako je do podobných prostor zasazován  
i v jiných městech.

Oproti této zabrané ploše připomeňme, 
že město Hulín vybudovalo v minulých le-
tech lesopark NIVKY, který má 40krát větší 
rozlohu, tj. 120.000 m2, bylo na něm vysazeno 
27.500 ks dřevin a 12.300 ks křovin, 31.000 m2 
travního porostu – pastevecká směs, 64.000 
m2 květnaté louky a 25.000 m2 travního po-
rostu – louka. Tato lokalita je vzdálena pouze  
300 m vzdušnou čarou od zamýšleného zá-
měru. Dalším počinem města Hulína v rámci 
tvorby životního prostředí bylo prosazení vý-
sadby biocentra NIVKY II, které by mělo do 

budoucna odhlučnit rychlostní silnici I/55 od 
zástavby rodinných domků v lokalitě U Stavu. 
V tomto biocentru bylo vysazeno na 25.000 m2 
celkem 33 vzrostlých stromů, 15 odrostků dře-
vin, asi 15.000 sazenic dřevin a asi 2.900 keřů.

Hulín se musí rozvíjet rovnoměrně ve 
všech oblastech a ne jen slepě upřednostňo-
vat jednu, i když je to chvályhodná ochrana 
přírody, zeleně a životního prostředí. Město 
a jeho prostory jsou ovšem z tohoto pohledu 
především životním prostředím pro lidi a pro 
vytváření podmínek pro život a pokud možno 
zdravý životní styl. Budování sportoviště, 
navíc natolik potřebného, je z pohledu udr-
žitelného rozvoje města jako lidského sídla 
namístě a správné. Další etapu revitalizace 
městského parku připravujeme také. A bude 
se jednat převážně o klidovou část pro pasivní 
odpočinek. Jsme ve fázi hotové pasportizace 
zeleně včetně odborného posouzení zdravot-
ního stavu všech stromů v parku. Následovat 
bude v letošním roce dokončení projektu  
a příprava celého záměru k podání žádosti  
o finanční podporu. Z vlastních prostředků 
není město schopno realizovat takto rozsáhlé 
akce. O dotace na toto hřiště už usilujeme  
a jednáme již několik let. Bylo by škoda 
všechny práce, jednání a vydané úsilí nevyužít. 
Stejně tak budeme jednat o podporu realizace 
projektu revitalizace městského parku.

Co říci závěrem?
SPORTU ZDAR

 Mgr. R. Hoza, Ing. R. Dutkevič

mailto:psi@hulin.cz
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Informace pro pořadatele kulturních a sportovních akcí

Slepota odděluje člověka od věcí - hluchota od lidí.

Obecně závaznou vyhláškou č. 2/2010 
města Hulína jsou stanoveny podmínky pro po-
řádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupních 
sportovních a kulturních podniků, včetně ta-
nečních zábav a diskoték v rozsahu nezbytném 
k zajištění veřejného pořádku. (Vyhlášku nalez-
nete na www.hulin.cz ®░ Městský úřad, město 
® Důležité dokumenty ░® Obecně závazné 
vyhlášky.) Na základě výše uvedené vyhlášky 
je pořadatel akce povinen akci písemně oznámit 
Městskému úřadu Hulín alespoň 7 dní předem, 

nejdříve však 2 měsíce předem. Tiskopis  
k oznámení akce je na stránkách města www.
hulin.cz v sekci Městský úřad, město ®░ Odbory 
░® Odbor správy majetku města ®░ Tiskopisy 
®░ Tiskopis Oznámení konání akce. Oznámení 
musí podepsat statutární zástupce spolku nebo 
jiného pořadatele, případně osoba pověřená na 
základě plné moci. Pořadatel je povinen ukončit 
akci na veřejném prostranství vždy do 22.00 
hodin. Rada města Hulína může v jednotlivých 
případech udělit výjimku na základě písemné 

žádosti pořadatele, která je součástí tiskopisu 
Oznámení o konání akce, a schválit jinou dobu 
ukončení akce. V tomto případě se Oznámení 
konání akce musí předložit na Městský úřad 
Hulín na podatelnu alespoň 7 dnů před termí-
nem konání Rady města Hulína. Plán schůzí 
Rady města a Hulína a zasedání Zastupitelstva 
města Hulína je na stránkách města Hulína 
www.hulin.cz v sekci Zastupitelstvo, rada ® 
Plán zasedání MěR a MěZ.

Odbor správy majetku města

Vážení čtenáři,
chtěli bychom Vám touto cestou předsta-

vit Poradenské centrum pro sluchově postižené 
v Kroměříži, o. p. s., které má své pobočky také 
v Uherském Hradišti a Valašském Meziříčí.

Jak vyplývá z názvu, služby našich 
pracovišť jsou určeny lidem s nejrůznějšími 
sluchovými poruchami. Některé z nich tato 
smyslová porucha provází od narození, jiným 
zásadně změnila život později – následkem 
prodělaných chorob, úrazů, po dlouhodobém 
výkonu povolání v hlučném provozu nebo  
s přicházejícím věkem. Přesto se všichni snaží 
žít plnohodnotným životem a stojí o to sdílet 
jej společně s Vámi – zdravými, aktivními  
a nezávislými.

Také většina našich zaměstnanců patří 
mezi osoby se sluchovým postižením, čerpají  
z vlastních zkušeností a dokážou s porozuměním 
a velmi efektivně reagovat nejen na potřeby kli-
entů, ale i jejich blízkých. Jsou vždy připraveni 
ochotně pomoci i poradit. Hlavním posláním 
poradenského centra je předcházet sociál-
nímu vyloučení sluchově postižených osob 
ze společnosti, napomáhání k seberealizaci  
a vyrovnávání příležitostí v jejich okolí. Tolik 
stručné a formální vysvětlení. My bychom Vám 

Světoznámá hluchoslepá spisovatelka Helena Kellner napsala:
„V úplné tmě a tichu, které mě oddělují od světa, mi ze všeho nejvíce chybí přátelský zvuk lidského hlasu.“

však chtěli přiblížit problematiku sluchového 
handicapu v podobě méně formální – povězme 
lidské. Říká se, že slepota odděluje člověka od 
věcí a hluchota od lidí.

Tuto skutečnost potvrdí každý ze slu-
chově postižených. Další nevýhodou je fakt, 
že sluchově postižený člověk se na první 
pohled od slyšícího nijak neliší – běžně si 
nepovšimnete, že potkáváte někoho, kdo nedo-
slýchá nebo vůbec neslyší. Sluchově postižení 
nejsou nijak nápadní a odlišní (nenosí bílou 
hůl, nejsou viditelně jiní jako např. tělesně 
postižení, nemají s sebou doprovod apod.). 
Přesto, že jejich handicap není okem patrný, 
je velmi omezující a oni se s ním musejí na-
učit žít, učí se žít bez sluchu. Sluch má však 
pro člověka mimořádný význam – zejména 
při komunikaci. Bez fungujícího sluchu není 
možné tvořit srozumitelnou řeč. Těžce slucho-
vě postižený není omezen jen v oblasti tvorby  
a vnímání řeči, ale chybí mu i sluchová orientace  
v prostoru, který je mimo dosah zorného pole. 
V České republice žije okolo 5 % populace se 
sluchovým postižením a právě takovým lidem 
pomáhá Poradenské centrum pro sluchově 
postižené Kroměříž, o. p. s., které najdete na 
Hanáckém náměstí.

V rámci fakultativní činnosti zajišťujeme 
pro osoby se sluchovým postižením půjčování 
kompenzačních pomůcek. Tyto pomáhají ne-
doslýchavým klientům – zejména seniorům – 
překonávat komunikační obtíže v každodenním 
společenském životě. Nabízíme naslouchací 
soupravy, osobní zesilovače a další pomůcky, 
které výrazně napomáhají bezproblémové ko-
munikaci a zároveň omezují či úplně odstraňují 
riziko chybné interpretace jednotlivých sdělení 
během rozhovoru. Vhodně zvolené a funkční 
kompenzační pomůcky navíc přispívají ke 
zvýšení kvality života všech blízkých slucho-
vě postiženého člověka, neboť již nemusí být 
vystavováni hlasité produkci přijímačů, ani 
nejsou nuceni zvyšovat svůj hlas při běžné ko-
munikaci. Pomůcky jsou zapůjčovány na celou 
dobu, která je nutná k posouzení, zda zvolená 
pomůcka optimálně kompenzuje sluchovou 
ztrátu. Dále klientům umožňujeme zapůjčení 
kompenzačních pomůcek po dobu servisní 
opravy jejich vlastních, případně pomůžeme 
těm, kteří z finančních důvodů na jejich koupi 
aktuálně nedosáhnou. Nabízíme i servisní 
činnost a drobnou údržbu sluchadel, kterou 
poskytujeme zcela bezplatně - patří sem např. 
čištění ultrazvukem nebo výměna hadičky  
u ušní tvarovky. Do standardní nabídky služeb 
poradenského centra patří také sociální služby, 
odborné sociální poradenství, tlumočnické 
služby a sociálně aktivizační služby pro seniory 
a osoby se zdravotním postižením. Potřebuje-li 
tedy kdokoli ze sluchově postižených tlumoč-
níka znakového jazyka, hledá-li možnosti, jak 
účelně využít volný čas nebo se chce něco 
nového naučit a dozvědět, může přijít mezi nás.

Jsme lidé jako Vy, řešíme podobné problé-
my, radujeme se ze stejných věcí. Náš život je 
však spojen s jistou nevýhodou. Budeme rádi, 
když nám trpělivě a s porozuměním pomůžete 
hledat cesty, jak tuto nevýhodu minimalizovat.

Drahomíra Kunčarová, ředitelka
Poradenské centrum pro sluchově posti-

žené Kroměříž, o. p. s.
Velehradská 625,767 01 Kroměříž,
e-mail: draha.kuncarova@volny.cz

www.chcislyset.cz

http://www.hulin.cz
http://www.hulin.cz
http://www.hulin.cz
http://www.hulin.cz
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Akademie 3. věku 

UKÁZKA PRÁCE PŘADLENY V MATEŘSKÉ ŠKOLE V ZÁHLINICÍCH

REKONSTRUKCE ŠKOLNÍ ZAHRADY MATEŘSKÉ ŠKOLY V ZÁHLINICÍCH

MATEŘSKÁ ŠKOLA UŽ SE TĚŠÍM DO ŠKOLY

S novým rokem jsme začali pozitivně. Pokud si chceme udržet 
dobrou paměť, je potřeba ji pravidelně trénovat. Není to nic těžkého, 
paměť jde trénovat různými způsoby. Jde o to, že musíte svůj mozek 
občas trochu „rozhýbat“. O tom, jak náš mozek funguje, co je důležité 
a jak pracovat s informacemi, se dozvěděli účastníci Akademie 3. věku 
s názvem Trénink paměti. Skvěle dvouhodinovou přednáškou provázeli 
Ing. D. Odložilová, předsedkyně sdružení a lektorka Rozvojka, z. s.,  
a Ing. T. Zouvala. J. Z.

Zapište si prosím termíny:
Akademie 3. věku 2016
10. února, 16. březen, 13. duben

Nástup dítěte do školy je významným 
mezníkem v jeho životě. Zásadním způsobem 
se mění jeho každodenní režim, poměr mezi 
hrou a pracovní činností, sociální vztahy  
a vazby. Předpokladem úspěšného zvládnutí 
této náročné změny je určitý stupeň tělesného, 
duševního a sociálního rozvoje dítěte.

Naše mateřská škola podporující zdraví 
vytváří podmínky pro plynulý přechod dětí 
z mateřské školy do prvního ročníku školy 
základní. V rámci spolupráce se základní 
školou pořádá naše mateřská škola nejrůznější 
akce:

Návštěva prvňáčků v mateřské škole  
v předvánočním období, návštěva předškoláků 
v prvních třídách a ve školní družině ještě před 
zápisem do školy, účast dětí ze základní školy 
a z mateřské školy na společných kulturních 
akcích pořádaných Kulturním klubem Hulín, 
účast dětí z 1. tříd na letních hrátkách na 
zahradě mateřské školy.

Naše mateřská škola spolupracuje  
s rodiči předškoláků a připravuje je na přechod 
do základní školy. Nabízíme a poskytujeme 
rodičům odbornou literaturu a časopisy  
k přípravě dětí do školy. Poskytujeme odbor-
nou logopedickou péči pro děti všech věkových 

skupin. Pořádáme besedu rodičů předškoláků 
s učitelkami 1. třídy ještě před zápisem do 
základní školy. Projednáváme otázku eventuál-
ních odkladů školní docházky. Ve spolupráci 
s dalšími odborníky organizujeme pro rodiče 
přednášky, konzultace a semináře na téma 
související s výchovou a vzděláváním dětí.

Co tedy radí odborníci rodičům před-
školáků? Začalo druhé pololetí, neotálejte 
a začněte své dítě připravovat na školu co 
nejdříve:

Stanovte dítěti  pravidelný režim 
(pravidelné vstávání a usínání s pevným 
časem, školka či domácí režim, odpolední 
aktivity, pravidelné jídlo).

Učte dítě dotahovat započatou činnost 
do konce i za cenu, že svou nelibost bude 
dávat najevo.

Učte dítě denně pomáhat v domácnosti, 
plnit různé praktické úkoly (úklid pokojíčku, 
pomoc v kuchyni, zametání venku atd.).

Učte dítě po hře uklidit hračky, po obědě 
své nádobí, příbor.

Veďte dítě k aktivnímu pohybu.
Střídejte dítěti duševní aktivity s 

fyzickými (tak počáteční učení nebude pro 
dítě nuda a zátěž).

Učte dítě samostatnosti v sebeobsluze – 
samostatně se svléknout, obléknout, obout, 
zapnout, rozepnout zip i malé knoflíky, zavázat 
tkaničky, obléknout čepici, rukavice ad.).

Učte dítě zvládat osobní hygienu 
(používat kapesník, umět se vysmrkat, umýt 
a usušit ruce, použít toaletní papír, použít 
splachovací zařízení, uklidit po sobě).

Čtěte dětem, děti vás musí pozorně 
poslouchat. Dítě by mělo umět pohádku 
převyprávět svými slovy.

Chtějte po dítěti jasnou a správnou 
výslovnost.

Učte dítě dohrát hru a dokončit rozdělanou 
práci. Učte dítě soustředit se na vykonávanou 
práci a nedovolte mu, aby se zabývalo 
vedlejšími věcmi.

Učte děti zdvořilostním návykům – 
poprosit, poděkovat, chovat se správně  
k dospělým i dětem.

Snažte se jít dítěti příkladem.
Nikdy dítě nestrašte školou. Do školy se 

má dítě těšit.
Přejeme Vašim dětem spoustu nových 

kamarádů a hodně pěkných zážitků v základní 
škole.

Miluše Budínová

V úterý 5. ledna jsme pozvali paní Chu-
dárkovou ze Záhlinic, která dětem ukázala 
spřádání na kolovrátku. Měla oblečen záhli-
nický kroj. Vyprávěla dětem, jak stříhá ovce, 
tká přízi na kolovrátku. Zimní večery si bez 
starého kolovrátku, který je rodinnou památ-

kou, už ani nedokáže představit. Z klubíček, 
která se jí podaří upříst, následně také plete 
ponožky, svetry, šály, čepice i rukavice. Pro 
práci s kolovrátkem je velmi důležitá trpělivost 
a zručnost. Člověk se musí naučit šlapat 
stejnoměrně, aby se kolečko točilo jedním 

směrem. Děti její práci se zájmem sledovaly 
a obdivovaly a také si ji samy vyzkoušely. Byl 
to pro ně nejen krásný zážitek, ale také nový 
poznatek a zkušenost. Moc paní Chudárkové 
děkujeme.
učitelky Eva Doleželová a Helena Malaníková

Protože stromy na naší školní zahradě 
byly již hodně staré a přerostlé, hrozilo 
nebezpečí lámání a padání větví, přistoupil 
Městský úřad v Hulíně – odbor životního 
prostředí po dohodě s ředitelstvím mateřské 
školy k odstranění některých stromů a keřů  
a k vysázení živého plotu z habru obecné-
ho. Pro děti vznikne nový prostor ke hrám  

a zahrada bude vybavena dalším sportovním 
nářadím. Děkujeme Městskému úřadu v Hu-
líně i ředitelství mateřské školy, že umožnily 
vytvoření příjemného prostředí školní zahrady 
ke zdravému pohybu dětí i k pozorování změn 
v přírodě během školního roku. 

Eva Doleželová, Helena Malaníková
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA A JE TU DRUHÉ POLOLETÍ

Jsou za námi vánoční svátky, které jste 
doufám všichni příjemně prožili. Přechod do 
nového kalendářního roku, pololetí školního 
roku 2015/16 a zdá se nám, že to všechno velmi 
rychle uteklo. A tak je to vždy, když je spousta 
práce. A tedy i u nás ve škole. Ráda bych pou-
kázala na významné počiny uplynulého období.

Jak jistě všude slyšíte, je důležité čerpat 
„evropské peníze“, využívat této příležitosti, 
nenechat možnosti spát… Chopili jsme se pří-
ležitosti a znovu se nám podařilo dosáhnout na 
tyto finanční zdroje. Výše dotace činí téměř půl 
milionu korun a pomůže nám zlepšit a posunout 
úroveň vzdělávání v naší škole. Jeden z projektů 
přinesl velké rozšíření žákovské knihovny (nákup 
398 knih) a obohacení výukových metod. Žáci 
pracovali v tzv. čtenářských dílnách a byli vedeni 
k hlubšímu zájmu o čtení. Pozornost směřovala 
na žáky ze sociálně nepodnětného prostředí, cílem 
bylo vzbudit v nich zájem o knihu a zdokonalit čte-
nářské dovednosti, což dnešním dětem tak chybí.

Další oblastí bylo vzdělávání pedagogů 
v zahraničním jazykovém kurzu a přenesení 
poznatků do své práce.

Druhý projekt byl zaměřen na podpoření 
technických dovedností dětí a na to, ukázat jim 
zajímavost technických oborů v dalším studiu. 
Podařilo se nám obnovit celou dílnu pro výu-
ku pracovních činností a zlepšit tak prostředí  
i bezpečnost výuky.

Budování pozitivního vztahu k práci, ko-
operace a spolupráce jsou další atributy, které je 
třeba stále více rozvíjet a podněcovat. Získané 
vybavení bude sloužit i nadále při výuce a žáci 
i učitelé budou moci pracovat v bezpečnějším 
a modernějším prostředí.

Za poslední roky jsme se museli naučit do 
těchto evropských projektů vstupovat a vedle 
standartní práce učitele vytvářet další hodnoty 
novými cestami. Stále přibývají povinnosti, 
nové normy, nové novely novel a reformy refo-
rem, které musí školy jako organizace zvládat, 
a proto jsem ráda, že máme takovou sestavu 
pracovníků, kteří umí rychle na nové požadavky 
reagovat a přizpůsobovat se.

S tím souvisí další rozvoj, tentokrát 
v oblasti rychlejšího přenosu informací mezi 
rodičem a školou. Jsme v současné době dobře 

technicky vybavená škola, a na to navazuje 
v letošním roce postupné zavedení elektronické 
žákovské knížky. Rodičům umožní mít lepší 
přehled o prospěchu jejich dětí a sděleních 
školy a vyruší všechny možné neshody se 
zapomínáním, věčným omlouváním, předává-
ním apod. Ale o tom více později. Dala by se 
jmenovat spousta povedených akcí minulého 
pololetí. Například adaptační kurzy šestého 
ročníku, aktivní práce Školního poradenského 
pracoviště, úspěšné sportovní výsledky, navá-
zání spolupráce se slovenskou školou, zavedení 
školních svačinek (u nichž jsme rozhodně 
předpokládali větší zájem), sběrové aktivity, 
projektové vyučování a další a další aktivity, 
o kterých se snažíme informovat jak na našich 
www stránkách, tak v tisku.

Nastartovala druhá polovina školního 
roku a v ní mnoho další práce. Přeji všem, ať 
se nám daří. Ať jsou úspěšní žáci v dosahování 
svých cílů a ať máme kolem sebe rodiče, kteří 
nám více věří.

Mgr. Hana Fuksová

Deváťáci spolupracují s druháky Návštěva železniční stanice Hulín

V letošním roce se naše třída 9. B domluvila se žáky z 2. C, že budeme 
pracovat na miniprojektu EVVO společně. Celý rok se budeme věnovat 
třídění odpadu. Poprvé jsme se zúčastnili společně besedy „Tonda obal na 
cestách“. V listopadu jsme si pro druháky nachystali prezentaci „Jak správně 
třídit odpad“. Tam jsme si říkali, co je a není odpad a do kterého kontejneru 
co patří. Druháci byli velice šikovní a správně plnili všechny nachystané 
úkoly. Před Vánocemi, 22. prosince, jsme jim potom celá třída přišli popřát 
krásné a veselé Vánoce. Společně jsme strávili dvě hodiny. Vyráběli jsme 
vánoční přáníčka pro rodiče, která se druháčkům moc povedla, luštili jsme 
vánoční křížovky a nakonec jsme vymalovali vánoční mandaly. Všichni 
jsme si to moc užili, jak deváťáci, tak druháci, a už teď se těšíme na další 
společné zážitky.  Nikola Hönigová, 9. B

V pondělí 18. ledna 2015 jsme zažili nevšední zážitek. Zavítali jsme 
na místní vlakové nádraží v Hulíně, kde nás již čekal náš šikovný tatínek 
pan Svoboda, který nás provedl po celém nádraží a vysvětlil nám, jak to na 
nádraží funguje. Také jsme probrali bezpečnost na železnici, aby se nám při 
cestování vláčkem nic nestalo. Trpělivě odpovídal na všechny naše zvídavé 
otázky. Poté jsme si prohlédli království pana výpravčího, který nám pověděl 
spoustu zajímavých informací o své práci a zapůjčil nám i svoji výpravku  
a čepici, takže se z nás rázem stali strojvedoucí, výpravčí a průvodčí. 

Za krásný a nevšední zážitek děkujeme panu Svobodovi a zaměstnancům 
Českých drah.

Třída 3. B s paní učitelkou T. Pitnerovou
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Před vánočními prázdninami se žáci 5. A, B jeli svátečně naladit 
na výstavu betlémů do zámku v Holešově. V prostorách Sala terreny 
si prohlédli betlémy různých materiálů, velikostí a stáří.

Navštívili také výstavu modelů letadel a lodí, kde největší atrakcí 
byly kombinézy a helmy pilotů a možnost vyfotit se v křesle ze stíhačky 
s originální helmou na hlavě.

Žáci se také seznámili i s historií zámku. Pan průvodce všechny 
provedl opravenými místnostmi v přízemí a prvním patře. Velmi pou-
tavě vyprávěl o původních majitelích, o využití jednotlivých místností, 
o zvycích v dávných dobách a také o současnosti zámku a jeho využití.

Celé dopoledne strávené v zámku přineslo všem spoustu nových 
informací a zážitků.

 DH

Zámek v Holešově

LEDNOVÁ DRUŽINKA 

ZŠ Připravujeme:

Zápis do prvních tříd

• Sběr papíru 17. 2.
• Lyžařský výcvik 20. 2. - 26. 2.

Rok 2016 jsme nejen my lidé svátečně 
přivítali. Novoroční výšlap na Hostýn mě 
přesvědčil, jako by i příroda tušila slavnostní 
atmosféru při vítání Nového roku. Celá se 
zachoulila do čerstvého čistě bílého sněho-
vého kabátku. Bílá – barva něžnosti, naděje. 
Na Hostýnské rozhledně jsem se zadívala na 
Chvalčov – jako bych slyšela tolik krásná slova 
moudrého člověka, který zde prožil svá školní 
léta. Vždyť to je období, na které snad každý 
z nás rád vzpomíná…

Myšlenkami jsem již v naší hulínské dru-
žince. Aby i naši svěřenci za pár let se stejnou 
láskou mluvili o své škole, připravujeme jim 
v ŠD vždy lákavý a přitažlivý program. V uply-

nulém měsíci jsme navštívili knihovnu, kde si 
paní knihovnice s dětmi vyprávěly o knížkách, 
které dostaly pod stromeček. Snad právě kniha 
je jedním z nejkrásnějších vánočních dárků 
– tolik moudra v ní. Nechybělo ani zábavné 
odpoledne „KARAOKE“. Soutěžící nejen 
zazpívali, ale i zahráli na hudební nástroje. 
Přesvědčili jsme se, že přísloví „Co Čech, 
to muzikant“ neodmyslitelně platí i v našem 
školním zařízení. Jemné hlásky či tóny klavíru 
pohladily nejedno srdce přihlížejících rodičů.  
Že kluci a holčičky utvoří prima partu 
kamarádů, nás ujistila návštěva dětí, budoucích 
prváčků z MŠ. Po zábavné organizované části 
se děti ŠD ujaly svých mladších kamarádů 

z MŠ. Zatímco rodiče získávali potřebné 
informace od paní vychovatelek, „maloš-
ci“ si úžasně hráli a spontánně navazovali 
nová přátelství. V den, kdy žáci dostávali 
svá vysvědčení, proběhl ve škole zápis do 
prvních tříd i do ŠD. Myslím, že mluvím 
za všechny – atmosféra celého zápisu zane-
chala v každém z nás velmi pěkný dojem.  
V šeru lednového podvečera jsem se vracela 
domů. Ovzduším se lehce vznášely malé bílé 
vločky – naděje. 

DĚTEM ZDRAVÍ, RADOST, SPOUSTU 
KAMARÁDŮ A ÚSPĚCHY VE ŠKOLE.  
za kolektiv vychovatelek Eva Formánková

• Divadelní představení Zlín 
 24. 2.

• Škola v přírodě 2. B a 3. A 
 29. 2. - 4. 3.
• Společenský večírek 4. 3.

Ve čtvrtek 28. 1. proběhl na základní 
škole zápis budoucích prvňáčků. Paní uči-
telky si připravily spoustu zábavných úkolů 

INZERCE

a her, které se děti s velkým soustředěním 
a mnohdy i s velkým nadšením pokoušely 
splnit. Jejich snaha byla na závěr oceněna 

drobnými dárky a pamětním listem na tento 
významný den.

A. Bublová
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SVČ

HRÁTKY PRO MŠ
SVČ pořádá zimní hrátky pro mateřské 

školy, které tentokrát byly zaměřeny na před-
školní dovednost „jak si zavázat tkaničku“. Děti 
si vymalovaly botičku a zavázaly tkaničku.

Moc se jim u nás líbilo a těší se na jarní 
hrátky…

L. Žourková

VANDRÁČEK V KULICHU
Mrazivé sobotní ráno 9. ledna neodradilo 

30 účastníků, kteří prošli trasu s kvízovými 
úkoly a na závěr si v zahradě SVČ opekli špe-
káček a u ohně se zahřáli dobrým teplým čajem. 

Děkujeme všem za účast a těšíme se příští 
rok na shledanou. 

L. Žourková

NOVOROČNÍ BESÍDKA
V úterý 12. ledna se sešli rodiče, prarodiče 

a přátelé SVČ na NOVOROČNÍ BESÍDCE.
Děti vystoupily se svým pásmem básni-

ček, písniček a hraním na hudební nástroje, na 
které se učí hrát v Základní umělecké škole 
v Hulíně.

L. Žourková

POZVÁNKY
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Ekotým se společně s klubem Debrujárů zapojil 
do projektu mezinárodního Arboj

Cílem tohoto projektu bylo seznámit děti se 
základy fenologie prostřednictvím celoročního 
pozorování javoru. Každý měsíc jsme měřili 
obvod stromu a délku námi vybrané větvičky. 
Výsledky jsme zapisovali do listiny a posílali 
na společné webové stránky, kde jsme mohli 
srovnat měření ostatních skupin. Nejdříve jsme 
instalovali na strom dendrometr, ten bohužel 
někdy ukradl, proto jsme museli měření pro-
vádět krejčovským metrem. Nevýhodou tohoto 
měření je nepřesnost, proto naše údaje jsou spíše 
orientační. Náš javor svůj obvod kmene v únoru 
a březnu zmenšil o 9 mm, v květnu a  červnu  
o 1 cm zvětšil a během suchého léta zase o cen-

Základní umělecká škola dostala od Měs-
ta Hulín novoroční dárek. K 1. lednu 2016 byla 
škole smluvně předána část zrekonstruovaných 
prostor po bývalé lékárně v přízemí budovy.

Škola se tak rozšířila o dvě nové učebny 
pro výuku žáků hudebního oboru, o pracovnu 
a místnost pro uskladnění učebních pomůcek, 
které budou sloužit žákům oboru výtvarného. 
K dispozici máme také sociální zařízení 
a chodbu, která bude využita pro instalaci 
výtvarných prací žáků.

Velmi si vážíme, že nám Město Hulín 
vyšlo vstříc a část prostor v přízemí  budovy 
dalo k dispozici naší škole. Základní umě-
lecká škola Hulín naplňuje cílovou kapacitu 
400 žáků a rozšíření stávajících prostor jistě 
napomůže ke zkvalitnění výuky žáků.

Děkuji tímto vedení radnice za vstřícnost 
a pomoc naší škole. Poděkování za spolupráci 
patří také stavební firmě pana Schaffera.

Emilie Šimordová
ředitelka školy

timetr zmenšil. Větvička během jarních měsíců 
vyrostla o sedm centimetrů. 

Na počátku projektu jsme si položili 
výzkumnou otázku, zda může strom hubnout. 
Naše hypotéza zněla, že může, když ho napří-
klad napadne nějaký škůdce nebo bude suchý 
rok. Hypotéza se po roce potvrdila. Součástí 
projektu bylo i pozorování počasí. Například 
v červenci pršelo jen čtyřikrát a nejvyšší teplota 
byla 38 stupňů.

Cíl projektu jsme splnili a určitě se teď 
budeme dívat na stromy kolem sebe jako na živé 
organismy a budeme si jich více vážit.

DH

Novoroční dárek Základní umělecké škole
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KULTURNÍ KLUB Leden v Kulturním klubu Hulín

První měsíc nového roku patřil v KK hlavně 
plesům, které se letos díky šikovným pořadatelům 
nadmíru dařily. Z akcí, které pořádal KK Hulín, 
se opět výborně vydařilo promítání historických 
filmů s tématikou Hulína. Rád bych na tomto 
místě poděkoval všem, kteří přišli nostalgicky 
zavzpomínat a připomenout si historii našeho 
města na pohyblivých obrázcích. Zároveň bych 
rád vyzval ty, kteří mají doma 8mm nebo 16mm 
filmy, aby byli tak hodní a dali nám je k dispo-
zici. Už se několik takových dobrodinců našlo  
a udělali tak radost mnoha lidem, nezřídka se totiž 
jedná o poklady, které často zahálejí v krabicích 
někde na půdě. 

Libor Pecháček
KULTURNÍ KLUB Hulín, p. o.

Byl jsem osloven, abych se ujal funkce tisko-
vého mluvčího projektu FRANK SINATRA 
FOREVER, a tak jako první vyzpovídám ve-
doucího projektu Karla Součka z KK Hulín.

Můžeš nám obecně popsat projekt, který 
chystáte na 10. června do letního kina?

Na měsíc červen opět chystáme společ-
ný projekt se smíšeným pěveckým sborem 
Smetana Hulín, tématem letošního galakon-
certu jsou skladby legendárního zpěváka 
Franka Sinatry. Hlavním protagonistou kon-
certu tentokrát bude Martin Mája Nedbal, 
profesionální zpěvák a muzikant z Hulína. 
Pro společné duety jsou přizvaní zpěváci 
Markéta Pešková, členka Městského divadla 
v Brně, a Kamil Horák, sólista předešlého 
projektu Hulínská Beatlemania a zároveň 
zpěvák kapel Toujours a Day Off. Hudeb-
ní doprovod zajistí bigband pod vedením 
Petra Poláka, který v orchestru bude hrát 
na saxofon.

FRANK SINATRA FOREVER

Kolikátý je to společný projekt?
Tento projekt je v pořadí pátý a je, jak 

jinak, zase o velký kus náročnější – technicky, 
muzikantsky i umělecky. Hodně bude koncepcí 
navazovat na úspěšný loňský projekt HULÍN-
SKÁ BEATLEMANIA, který letos budeme 
reprízovat i v dalších městech.

 
Kdo je letos zapojen do projektu?

Vedoucím projektu jsem já za KK Hulín 
a společně s Martinem Nedbalem a Petrem 
Polákem a sbormistryní Lenkou Poláškovou 
dáváme projekt od září 2015 dohromady. Je 
to mravenčí práce, oslovujeme muzikanty, 
pracujeme na programu, zajišťujeme notový 
materiál, ale vše je na dobré cestě.

 
Jaký bude orchestr projektu Frank Sinatra 
forever?

Do orchestru jsme postavili kvalitní 
muzikanty z okolí a na posty vedoucích sekce 

byli přizvání muzikanti z nejlepšího bigbandu 
v ČR B-Side Band. Více informací o orchestru 
čekejte v nadcházejících příspěvcích.

Takže se určitě máme na co těšit,  
v následujících měsících vás budeme in-
formovat prostřednictvím Hulíňanu, webo-
vých a facebookových stránek KK Hulín  
o průběhu příprav tohoto náročného projek-
tu. Seznámíme vás se zajímavostmi z bohaté 
kariéry tohoto podle některých zdrojů kon-
troverzního umělce, s jeho největšími hity. 
Víte například, že byl někdy titulován jako 
Král swingu s požehnáním ďábla? Již příští 
příspěvek bude obsahovat informace z jeho 
života, hudebních začátcích a o prvních pís-
ních, kterými vstoupil na pole hudební slávy. 

MIKIN
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KNIHOVNA

PLESOVÁ SEZÓNA V HULÍNĚ ZAČALA

Orelský bál 2016
Tradičně první ples v Hulíně pořádala i letos hulínská orelská jed-

nota. A když se sečtou všechny plesy farní, lidové, lidovecké a orelské, 
jak se v minulosti tento ples různě jmenoval, konal se již po patnácté. 
Ten letošní se bezvadně povedl. Nejprve mohli diváci vidět předtančení 
mladých nadějných tanečníků Filipa Straky a Kristýny Němčekové, 
posléze přišla na řadu oblíbená a očekávaná scénka hulínských orlů, 
kteří se letos nechali inspirovat loňským světovým šampionátem v ragby  
a předvedli přítomným novozélandskou Haku. Ples hudebně doprovodila 
výborná kapela Tři na tři band a i díky štědrým sponzorům a dárcům 
darů do tomboly odcházeli návštěvníci plesu spokojeni. Velký dík patří 
všem, kteří pomohli s přípravou plesu. Orel jednota Hulín 
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 IX. REPREZENTAČNÍ PLES ZUŠ HULÍN

V sobotu 16. 1. 2016 se konal tradiční Hasičský bál. V sále KK 
Hulín se sešlo téměř 160 lidí, kteří se v průběhu večera velmi dobře 
bavili. K tanci hrála kapela Tři na tři band a na parketu bylo plno až 
do brzkých ranních hodin. Velký zájem byl o lístky do tomboly, ve 
které bylo 135 cen. Za celý Sbor dobrovolných hasičů Hulín bych 
chtěla poděkovat všem sponzorům, kteří ceny věnovali, a také všem 
návštěvníkům, kteří přišli. Již teď se těšíme na ples příští. 

Jarmila Zapletalová, 
starostka SDH Hulín

Další velmi podařenou akcí byl Hanácké bál. Letos jsme pořádali 
už druhý ročník a i ten se výborně podařil. Na plese se objevilo více než 
30 krojovaných párů z Hulína a okolí, zejména z Kojetína, Mysločovic 
a Martinic. Zahájení patřilo společnému tanci hanácké besedy, poté bě-
hem večera každý soubor předvedl své vystoupení. I hulínští Hanáci se 
předvedli, premiéru mělo připravované pásmo regionálních tanců. Velký 
dík patří všem, kteří se o přípravu a průběh plesu a tomboly zasloužili. 
Ples doprovodila dechová hudba Hanačka, která navodila příjemnou 
hanáckou atmosféru, a všichni si užili tance do sytosti.

Ze všech akcí můžete najít fotografie a další podrobnosti na strán-
kách www.kkhulin.cz. 

Libor Pecháček, KULTURNÍ KLUB Hulín, p. o.

HASIČSKÝ BÁL HANÁCKÉ BÁL

V sobotu 23. ledna 2016 se konal v Kul-
turním klubu Hulín již 9. Reprezentační ples 
Základní umělecké školy Hulín.

 Skvělou zábavu  v zaplněném sále  
navodila jako každoročně Hanácká dechová 
hudba Hulíňané.  Po  zahájení  a slavnostním 
přípitku  si návštěvníci  plesu vyslechli  Árii 
z opery Carmen v podání bývalé žákyně naší 
školy Pavly Mlčákové za klavírního dopro-
vodu Lenky Poláškové. Velmi působivé bylo  
vystoupení  mladého nadějného tanečního páru 
Štěpánky Dunajové a Lukáše Vaňhary.

Novinkou na letošním ročníku byl  foto-
koutek, kde se  mohli zájemci  vyfotit a domů 
si odnést  pěknou  vzpomínku na prožitý večer. 
Jako každoročně byla zajištěna  bohatá, pestrá 

tombola a  v průběhu večera přišel k chuti 
skvělý raut z kuchyně paní  Bránecké.

Děkuji  HDH Hulíňané za naladění 
účastníků plesu na správnou 
notu a souboru Dixieland 
za  jejich vystoupení, dě-
kuji  všem, kteří se podíleli 
na programu a organiza-
ci plesu. Velmi si vážíme  
a děkujeme všem  sponzo-
rům a dárcům, kteří přispěli  
do tomboly věcnou cenou.

Poděkování  patří  pře-
devším všem zúčastněným  
za návštěvu plesu a  příjem-
ně prožitý večer.   Srdečně 
Vás  tímto zvu a již se těším   

INZERCE

na jubilejní  10. ročník, který se bude konat 
21. ledna 2017.

Emilie Šimordová, ředitelka školy

http://www.kkhulin.cz
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Zpráva o činnosti SDH Hulín za rok 2015

Vážené sestry a bratři, milí hosté,
ani jsme se nenadáli a rok opět uběhl jako voda. 
Dovolte mi, abych vás seznámila se zprávou  
o činnosti SDH Hulín v uplynulém roce 2015.

Před rokem jsme tady vzpomínali na členy, 
kteří nás tak náhle a nečekaně opustili v roce 
2014. Bohužel ani začátek roku 2015 nezačal 
vesele, protože na přelomu ledna a února zemře-
li další tři naši členové. Tak se stalo, že během 
půl roku přišel náš sbor o šest členů. Byla to 
velká rána a sbor se z toho vzpamatovává do-
dnes, všude nám totiž tito lidé chybí.

Po těchto smutných událostech se počet 
členů snížil a k 31. 12. 2015 má SDH 33 členů, 
z toho 7 žen. K 1. lednu do našeho sboru pře-
stoupilo 8 členů zanikajícího SDH Pilana a nyní 
má SDH Hulín 41 členů.

V roce 2015 jsme se scházeli častěji než ob-
vykle, a to na deseti členských schůzích. Řešily 
se hlavně pohřby a také stěhování. Je na místě 
se zmínit o stavu zbrojnic v Hulíně, protože je 
to věc, která nás velmi trápí. Náš sbor se v roce 
2015 dvakrát stěhoval. V březnu se stěhovala 
zásahová jednotka do zbrojnice v Pilaně. Bylo 
to na základě dohody mezi Městským úřadem, 
SDH Pilana a členy naší zásahové jednotky. 
Bohužel pronájem budovy v Pilaně je jen na dva 
roky, ale to jsme věděli a počítáme s tím, že se 
odtamtud zase odstěhujeme. Pravděpodobně se 
budeme vracet zpět do Unitexu, kde máme další 
zbrojnici, která ale není úplně vyhovující. Další 
stěhování proběhlo v září po opravě náměstí. 
Rozloučili jsme se s budovou na náměstí, ve 
které byl Sbor od roku 1954, a stěhovali jsme 
se do staré školy. To bylo příjemné stěhování, 
protože jsme si mysleli, že ve škole už zůstane-
me a ve dvoře se postaví garáže a šatna - takový 
byl záměr. Jakmile se o tom ale začalo mluvit, 
objevily se hlasy, že školní zahrada má sloužit 
dětem, a ne hasičům. Nevíme, co k tomuto 
názoru vedlo některé zastupitele, ale chystáme 
se zeptat. Takže ani po 8 letech nemáme stálou 
zbrojnici, ve které bychom měli všechno pohro-
madě. Jenom tak na okraj - problémy s přízní 
zastupitelstva ohledně zbrojnice a techniky mají 
hasiči v Hulíně podle dochovaných kronik již 
od počátku své existence, takže nic nového pod 
sluncem. Tolik stručný přehled o zbrojnicích.

V roce 2015 zásahová jednotka vyjížděla 
k 16 požárům. Bohužel častěji hořelo v Hulí-
ně – hlavně chatky v zahrádkářské kolonii za 
betoňákem, kde řádil žhář. Další požáry byly  
i přespolní – např. rodinného domu v Tlumačově, 
ubytovny v Kroměříži, peletovacího stroje ve 
Skašticích. Dále vyjížděla jednotka k 6 technic-
kým zásahům. Z nich připomínám řezání větrem 
spadlých stromů na silnici mezi Rymicemi  
a Roštěním a také pátrání po letadle, které mělo 
spadnout na okraji Kroměříže. Po dvouhodino-
vém nočním pátrání se všechny jednotky vrátily 
domů, letadlo se nenašlo. I to se občas stává, 
v roce 2015 jsme byli vysláni k požáru pole  
u Žalkovic, ale byl to také planý poplach. 

Zásahová jednotka se zúčastnila také dvou 
prověřovacích cvičení, která vyhlásil Hasičský 
záchranný sbor. Jedno bylo zaměřeno na záchra-
nu osob z výškové budovy na Spáčilově ulici  
v Kroměříži a druhé na únik čpavku ve sladovně 
Soufflet. Tato cvičení jsou pro členy jednotky 

velmi přínosná, stejně jako stáž na stanici HZS 
v Kroměříži, která je součástí školení a výcviku 
jednotky.

Mezi přípravu jednotky se dá také počítat 
okrskové kolo v Požárním sportu, kterého 
se každý rok účastníme. Tentokrát se konalo  
v Břestě a jako vždy se čekalo, kdo vůbec při-
jde a bude soutěžit. Bylo těsně před začátkem  
a pořád jeden chyběl. Najednou se objevil Luďa 
na kole a bylo to jasné. Soutěž jsme zvládli, ale 
bylo to tak tak. Setkali jsme se s okolními sbory 
a hlavně se pobavili.

Členové našeho sboru se věnují i jiné 
činnosti, zejména pořádání a spolupořádání 
různých akcí v našem městě a také prevenci, 
hlavně mezi dětmi. V roce 2015 jsme pořádali 
tradiční Hasičský bál, který je mezi spoluobčany 
velmi oblíbený, a také sběr železného šrotu. Už 
toho tolik nenasbíráme jako před lety, ale tradice 
je tradice. Rovněž tradiční a oblíbenou akcí je 
stavění a kácení máje. Tentokrát stála májka 
kvůli rekonstrukci náměstí u Kulturního klubu 
a vydržela celý měsíc. Při kácení jsme použili 
scénku, kterou jsme již sehráli na šedesátinách 
našich členů. Myslím, že kolo štěstí Bédy 
Trávníčka nemělo chyby a někteří to opravdu 
měli zadarmo.

Byli jsme také přizváni k akcím, které po-
řádají jiné organizace, pomáhali jsme na Dětské 
párty na koupališti a spolupracovali jsme i při 
Vandráčku a Světýlkovém průvodě. Tam jsme 
připravili světýlka, tunel a také jsme se oblékli 
do masek. Sully, Wazowski a dva mimoni se 
dětem i dospělým moc líbili. 

V létě jsme navštívili dětský tábor na On-
dráši, kde jsme děti seznámili s naší technikou 
a trochu je vyzkoušeli z toho, co ví o hasičích  
a požárech. V rámci prevence jsme také na-
vštívili děti ve škole, školce, družině a také  
v jeslích. Tam to bylo úplně jiné než u větších 
dětí, ale moc jsme si to my i děti užili. Vlastně 
jsme navštívili všechny instituce v našem městě, 
které se starají o děti.

Další akcí, kterou pomáháme každý rok 
zabezpečovat, je Boží tělo. V roce 2015 se po 
dlouhé době sloužila mše svatá za hasiče, i když 
nebylo žádné výročí. Tak nějak jsme cítili, že 
by to po smutných událostech, které se staly, 
bylo na místě. Také jsme se poprvé vypravili na 
Hasičskou pouť na Hostýn. Jeli jsme Avií, jako 
jedni z mála zúčastněných sborů - viděli jsme 
tam tři. Ale vyjela až nahoru. Atmosféra pouti 
byla úžasná, potkali jsme spoustu známých  
a dokonce jsme se vyfotili s panem arcibisku-
pem Graubnerem. Mše za hasiče bude i letos  
a na Hostýn taky pojedeme.

Další vydařenou a veselou akcí byl zá-
jezd, tentokrát opět do Českého ráje. Po našem 
příjezdu nás tam domorodci zdravili jako staré 
známé a pečovali o nás jako o vlastní. Tentokrát 
jsme nerušili noční klid a tak se to obešlo bez 
návštěvy policie. Moc jsme si to užili, i když 
někdy jsme navštívili úplně jinou památku, než 
jsme chtěli. Navigace opravdu není všemocná.

Významnou akcí roku 2015 byly oslavy 
70. výročí konce II. světové války. Velké oslavy 
se konaly 4. května v Břestě, kterých jsme se 
po dohodě s SDH Břest zúčastnili i my. Byla 
to důstojná připomínka konce války, kterou si 

padlí vojáci jistě zaslouží. Druhý den přijeli 
hasiči z Břestu do Hulína a společně s námi 
položili věnce na hroby vojáků na hřbitově  
a k pomníku u staré školy.

Jako každý rok jsme se zúčastnili Svato-
václavských hodů. Tentokrát končil průvod už 
na náměstí, kde bylo hodně lidí. Trochu jsme 
se zamotali, ale včas jsme obstoupili sochu 
svatého Floriána, která byla po přestěhování 
na zrekonstruované náměstí znovu vysvěcena. 
V letním kině probíhala přehlídka neziskových 
organizací. Naše prezentace spočívala ve fot-
kách, které byly nalepeny na Tatře. Podle ohlasů 
měla úspěch.

Byli jsme také pozváni na hody do Záhli-
nic, které byly rozděleny do dvou dní. Moc se 
nám tam líbilo. Hlavně návštěva muzea byla 
velmi vydařená. Vzpomínky na školu hned tak 
nevyblednou.

Další částí naší činnosti je spolupráce 
v rámci okrsku Hulín a okresu Kroměříž.  
V roce 2015 jsme dodávali vodu na okresní 
kolo Požárního sportu, které se konalo v Hulíně. 
Technickou četu zajišťoval okrsek Slavkov pod 
Hostýnem, nás to čeká na krajském kole hry 
Plamen v roce 2017. V rámci okrsku jsme byli 
pozváni na oslavy SDH Míškovice, které byly 
moc pěkně připravené. Tatra 815 byla vystavena 
mezi hasičskou technikou.

Velkou radost nám v roce 2015 udělal 
Jan Haderka, který získal dvě zlaté medaile 
na Světových policejních a hasičských hrách 
v americkém Fairfaxu v disciplínách TFA.  
V závodě jednotlivců a ve štafetě. Musím při-
pomenout i další úspěchy z tohoto roku. Je to 
stříbro ze Světového mistrovství TFA v Hanno-
veru a stříbro v soutěži O pohár ředitele HZS 
Moravskoslezského kraje. Moc gratulujeme!

Chtěl bych poděkovat Městskému úřadu za 
podporu při činnosti a za udělení grantu, který 
byl použit pro Honzu Haderku. Vážíme si toho 
a doufáme, že i při řešení zbrojnice se brzo 
shodneme. Velké poděkování patří Kombytu, 
a. s., knihovně, Kulturnímu klubu, Myslivec-
kému sdružení Rovina a dalším organizacím, 
se kterými spolupracujeme.

V neposlední řadě děkuji za pomoc a spo-
lupráci Okresnímu sdružení hasičů v Kroměříži, 
Hasičskému záchrannému sboru Zlínského 
kraje, územnímu odboru Kroměříž, sborům  
v okrsku Hulín a všem ostatním SDH, se který-
mi také spolupracujeme.

Všem našim členům děkuji za jejich práci 
a obětavost. Děkuji také jejich rodinám za 
podporu, bez které by hasičinu nemohli dělat.

Vám všem přeji hodně zdraví a štěstí  
v novém roce, ať se vám splní vše, co si přejete.

Jarmila Zapletalová, starostka SDH Hulín
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POKRAČOVÁNÍ  CO V KNIZE O HULÍNĚ NEBYLO

K nebývalému rozkvětu archeologického 
zájmu o Hulín dochází až po druhé světové 
válce, kdy se hybnou silou veškerého archeo-
logického dění v Hulíně stává Jaroslav Kryl. 
Šebelova práce podle mého názoru naprosto 
nedostatečně oceňuje jeho význam. Hlavně 
z tohoto důvodu jsem se rozhodl pro toto 
doplnění.  

Jaroslav Kryl se narodil 27. dubna 1899 
v Hluboké nad Vltavou, okr. České Budějovi-
ce. Za své povolání si zvolil práci na železnici. 
Působil dlouhá léta jako výpravčí, později 
také jako přednosta stanice. Oženil se s Marií, 
rozenou Štefkovou (1902–1990), narozenou 
v Osvěnczyně v Polsku, a to dne 6. října 1923 
v Hulíně. Jako mladý výpravčí byl přeložen 
na Slovensko, jmenovitě (vím to z jeho vy-
právění) do „Plešivce“ a do „Nového Mesta 
nad Váhom“, pravděpodobně ale ještě i jinde. 

V Plešivci na jižním Slovensku byl 
ve druhé polovině 20. let spoluúčastem při 
amatérských průzkumech jeskyně Domica. 
Byl bezprostředně přítomen, když byly 
v roce 1926 přímo z povrchu země sebrány 
překrásné nádoby a další nálezy z období 
neolitické „bukovohorské kultury“, které se 
částečně dostaly také do jeho sbírky. Později 
se staly chloubou mnoha reprezentativních 
slovenských publikací. Nakonec je daroval do 
muzea jeskyňářství v Liptovském Mikuláši. Již 
v 30. letech navázal spolupráci s významným 
slovenským archeologem Janem Eisnerem, 
kterému podával zprávy o svých objevech 
ve Slovenském krasu. Před svou smrtí mi na 
důkaz svého tvrzení ukázal album starých 
fotografií z jeskyně Domica, které m. j. zazna-
menávaly také archeologické nálezy. 

V roce 1939, po vzniku samostatného 
„Slovenského štátu“, dochází k okamžitému 
odsunu všech státních zaměstnanců českého 
původu. Jaroslav Kryl se musí narychlo 
rozhodnout, kam půjde. Za své nové bydliště  
i pracoviště si volí Hulín, původní bydliště své 
manželky.  Stěhuje se v březnu 1939 na adresu 
Holešovská 499. Pracovní uplatnění nalézá 
v Hulíně jako přednosta stanice.

  
O jeho archeologických počátcích v Hu-

líně toho mnoho nevím. Snad jen to, že si na 
svém pracovišti na hulínském nádraží vybu-
doval malou archeologickou sbírku, kterou 
rád ukazoval všem zájemcům. Tato sbírečka 
s ním pak putovala i na Místní národní výbor, 

když se stal na jedno volební období (16. 11. 
1945 až 17. 6. 1950) jeho předsedou za ČSSD. 
Později se vrátila spolu s ním zpět na nádraží. 
Vyprávěl mi o tom můj otec. Jeho sbírku na 
hulínském nádraží znali i mladí archeologové 
z Archeologického ústavu v Brně, kteří jej 
navštěvovali počátkem 50. let. Sám jsem se 
s ní seznámil v roce 1960 u něj doma. To již 
byl v důchodu.

Vlastní archeologické působení Jaroslava 
Kryla se odehrávalo v několika rovinách: 

Na prvním místě to byla intenzivní 
práce v terénu. Jeho první počin, k němuž 
máme spolehlivou informaci, spočíval  
v hlášení předsedy MNV v Hulíně z 2. října 
1947 - Státnímu archeologickému ústavu  
v Brně o porušení několika objektů v městské 
cihelně v Hulíně.  Archeologický ústav ná-
sledně pověřil místní kustody kroměřížského 
a holešovského muzea k  provedení záchran-
ného výzkumu. Správce městského muzea 
v Kroměříži, amatérský archeolog Stanislav 
Hlobil (1893–1982), místo již předtím něko-
likrát navštívil, výzkumu se ale vyhnul. Ten 
nakonec provedl v říjnu roku 1947 správce 

muzea v Holešově, opět amatérský archeolog, 
původním povoláním učitel, Bohumil Stru-
hala (1903–1972). 

Na něj pak navazuje zájem archeologů o 
cihelnu z Archeologického ústavu v Praze pod 
vedením dr. Václava Spurného v říjnu roku 
1953, v červnu-červenci roku 1956, v květnu-
srpnu roku 1957. Dále z Archeologického 
ústavu v Brně pod vedením dr. Zory Trňáč-
kové (květen-červen 1958) a dr. Jiřího Říhov-
ského (červenec-srpen 1959), kteří pokračují 
v záchranných akcích, vyvolaných těžbou 
cihlářské hlíny. Zvláštní pozornosti se dočkaly 
nálezy z pozdní doby kamenné, doby bronzové 
a vzácný soubor nálezů z  doby stěhování 
národů. Ty proslavily Hulín mezi archeology. 
O nich dostatečně informuje práce dr. Šebely. 

Pokud mohu na základě vlastních zkuše-
ností posoudit, pan Jar. Kryl věnoval cihelně 
mnoho svého času a na dění v hliníku cihelny 
i nadále upozorňoval archeology. Např. v roce 
1961, při návštěvě dr. Jiřího Meduny, mu za-
půjčil k dokumentaci dva džbánky mohylové 
kultury ze své sbírky. 

Pokračování v příštím čísle Hulíňanu

Pohled na místo archeologického výzkumu v hulínské cihelně v roce 1947.

Výzkum v jižní části hliníku hulínské cihelny v roce 1958.

http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Slovensk%C3%A9_muzeum_ochrany_p%C5%99%C3%ADrody_a_jesky%C5%88%C3%A1%C5%99stv%C3%AD&action=edit&redlink=1
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INZERCE

SPORT

Volejbalisté Spartaku Hulín vstoupili do 
druhé poloviny sezóny ve 2. lize. K týmu se 
připojil Michal Kvapilík, který strávil první 
polovinu sezóny na hostování v 1. lize ve 
Starém Městě. Jako prvního soupeře přivítali 
hráči Spartaku v tělocvičně základní školy tým 
Technické Univerzity Ostrava. Do zápasu se 
jim podařilo vstoupit velmi dobrým výkonem  
a i díky razantnímu podání Dostála s Kvapilí-
kem drželi před soupeřem náskok. Oba dva zá-
pasy skončily shodným výsledkem a šťastnější 

v nich byli domácí hráči, když dvakrát vyhráli 
3:0 a 3:1. Průběh obou utkání doprovázela 
výborná atmosféra, kterou vytvořili domácí 
fanoušci. Těmito úspěchy si zajistili hulínští 
volejbalisté první dvě vítězství ve 2. lize a vý-
razně se tak přiblížili právě k předposlednímu 
týmu Ostravy.

K dalšímu zápasu vyrazili hráči Spartaku 
na půdu čtvrtého celku v tabulce do Drásova. 
Tentokráte je čekal daleko lepší soupeř, což se 
projevilo i na vývoji utkání. I když Hulín se 

soupeřem držel krok, tak v koncovkách setů 
díky nevynuceným chybám zápas ztratil. Na 
další vítězství se jim dosáhnout nepodařilo, 
když oba dva zápasy prohráli 3:0. 

V únoru čekají na volejbalisty Spartaku 
pouze dvě venkovní utkání na půdě vedoucího 
týmu 2. ligy ŠSK Beskydy a druhého celku 
v Bučovicích. Všechny aktuální informace  
a výsledky můžete sledovat na stránkách 
www.volejbalhulin.cz nebo facebooku  
www.facebook.com/VolejbalHulin

Mažoretky nezahálejí
O víkendu 16. - 17. 1. 2016 proběhlo Zimní soustředění 

souborů mažoretek Kontrasťátka, Mini Kontrasty a Kontras-
ty. Pilně se připravovaly na nastávající mažoretkovou sezónu 
absolvováním baletní, taneční a twirlingové průpravy. 

A. Rafajová, trenérka

Hokejové okénko HC Spartak Hulín

Hulínský oddíl juda úspěšně ukončil loňskou sezonu

HC Spartak Hulín - HC Kačeři Tlumačov 
1:3 (6. 1. 2016)
Branka: Jakšík. Byl to velmi slušný zápas, 
Kačeři hráli, co potřebovali, a dali své šance. 
Nám se v zakončení nedařilo, i když jsme měli 
několik jasných tutovek.

HC Spartak Hulín - HC Žopy 2:9 
(11. 1. 2016)
Branky: Horáček, Svozil. Bohužel jsme ne-
předvedli dobrý výkon a soupeři tam spadlo 
skoro všechno. Rozdíl v tabulce byl znát i 
na ledě. 

HC Spartak Hulín – HC Jiskra Chropyně 
3:8 (21. 1. 2016). Branky: Spružina, Kubo, 
Dunda. Bohužel jsme opět podali špatný vý-
kon. Po první třetině jsme prohrávali 3:0. My 
jsme se na góly nadřeli a bohužel to nebyly 
kdoví jaké kombinace.

TJ Slovácká Slavie Uherské Hradiště - oddíl judo uspořádal  
28. 11. 2015 Šampionát Moravy mláďat (žáci do 10 let).

Hulínští závodníci z SK Spartaku Hulín Matěj Brabec a Eliška 
Vítoslavská si z tohoto turnaje přivezli bronzové medaile. Jáchym Kalík 
a Jan Vydra obsadili 5. místo.

Na začátku prosince zavítali hulínští judisté na Turnaj nadějí do 
Uherského Brodu. 

Tento turnaj byl určen pro začátečníky v kategorii mláďat a pro 
mladší žáky bez žádného omezení. Z hulínského oddílu judo zde 
obsadili
1. místo: Jakub Richter a Jakub Hája. 
2. místo: Patrik Svoboda, Barbora Hájová, Michal Franek a Matěj 
Brabec
3. místo: Terezie Franeková, Ondřej Neumann, Jáchym Kalík, Jan 
Podškubka, Matěj Kirilenko a Jan Vydra.

Další výsledky:
Velká cena Polné žáků. 14. 11. 2015
1. místo: Matěj Brabec a Jan Vydra
3. místo: Jakub Richter, Matěj Kirilenko a Richard Dvorník
4. místo: Jáchym Kalík a Eliška Vítoslavská

Malá cena Holešova 15. 12. 2015
1. místo: Jan Podškubka
2. místo: Matěj Brabec
3. místo: Jáchym Kalík, Zdeněk Trpišovský, Jan Vydra a Ondřej Neumann

Trenéři

http://www.volejbalhulin.cz
http://www.facebook.com/VolejbalHulin
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V sobotu 23. ledna se konal již jedenáctý 
ročník Hulmenské desítky. Počasí bylo letos 
bohužel pro tento typ závodu extrémní, i když 
asi předvídatelné. Teplota v čas startu –9°C. 
Naštěstí téměř absolutní bezvětří. I cesty byly 
naštěstí většinou suché, jen výjimečně byl 

Horul Cup: turnaj ve stolním tenise

Hulmenská desítka 2016 - 10 km - 11. ročník

Několik členů oddílu stolního tenisu SK Spartaku Hulín připravilo 
tradiční turnaj pro neregistrované hráče. Pro tento turnaj se mezi pravi-
delnými účastníky vžil název podle přezdívky ředitele turnaje Horul Cup. 
Příznivci ping-pongu nelenili a ani tentokrát si nenechali ujít příležitost 
zahrát si v kvalitně obsazeném turnaji. Pravda, některým se nezamlouvala 
brzká hodina, ale protože si chtěli zahrát a baví je to, přece jen přišli.

Soutěže se zúčastnilo celkem 16 hráčů, každého čekalo odehrát 
pár vzájemných zápasů ve skupinách a poté ve vyřazovacím pavouku. 
O vítězný titul se soutěžilo ve dvouhrách a zde jsou výsledky a jména 
těch, kdo si odnesli plakety pro vítěze: 1. Mario Rajskup

 2. Jiří Kladivo
 3. Jan Horáček
Co říct závěrem? Tož, jak se to vždycky říká: vzájemné zápasy pro-

běhly v přátelské atmosféře, vždyť se nejednalo jen o měření sil, ale také 
o setkání starých známých i mladých známých. Turnaj skončil kousek 
po poledni a hladoví, spokojení hráči se rozešli domů.

Pořadatelé i hráči děkují všem, kdo přispěli k dobré úrovni turnaje 
a skvělé náladě. Za rok zase… P. J.

uježděný sníh, nebo ledovka. Na tyto podmín-
ky dorazil velmi slušný počet startujících - 97.

Po tradičním kolečku na tartanu opouštělo 
startovní pole stadion už značně roztrhané, 
formu nám pak otestoval výběh a seběh dál-
ničního nadjezdu. A zřejmě v nadcházejícím 

1. Petr Veselský - 35:08 2. Tomáš Neradil - 0:37:23 3. Petr Menšík - 39:29

Start

ročníku přibude ještě jeden nadjezd. Takže asi 
dojde k téměř nevídané věci, že v absolutně 
rovinatém prostředí se poběží téměř „hor-
ský běh“. Trasa byla shodná s tou loňskou, 
obrátková.

První v pořadí cílovou branou proběhl 
stejně jako v předchozích dvou ročnících, 
Tomáš Steiner z AK Drnovice v čase 32:28. 
Na druhém místě doběhl Tomáš Navrátil  
z AK Kroměříž v čase 32:38, který odsunul na 
třetí místo loňského vicemistra Radka Šíbla  
z Ekodrilu Zlín, doběhnuvšího v čase 34:14.  
I závodníci na čtvrtém místě - Andrej Višněv-
ský i na pátem místě Petr Kučera dokázali tuto 
trať zaběhnout pod třicet pět minut.

V ženách žádné překvapení nepřipustila 
již šestinásobná vítězka tohoto závodu - Jana 
Žaludková z Cyklogatu Malenovice - 39:48. 
Až těměř tři minuty za ní doběhla druhá Jana 
Matějíková z TJ Liga 100 Olomouc v čase 
42:35 a třetí byla Veronika Brázdová z Kro-
měříže v čase 43:08. Na čtvrtém a pátém místě 
doběhly veteránky Luba Konečná v čase 43:27 
a Marie Hynštová v čase 44:42.

I v letošním roce se vyhlašovala kategorie 
nejlepšího hulíňáka, kterým se stal Petr Vesel-
ský, před Tomášem Neradilem a Petrem Men-
šíkem. Nejlepší hulíňačkou se stala Marcela 
Menšíková před druhou Karolínou Štollovou.

Pořadí členů oddílu ASPOT Hulín:
9. Petr Veselský - 35:08 (5. v kategorii M)
12. Tomáš Neradil - 37:23 (3. v kategorii V1)
18. Petr Menšík - 39:29 (5. v kategorii V1)
24. Marcel Kalík - 40:24 (9. v kategorii V1)
68. Marcela Menšíková - 49:40 
(7. v kategorii ZV)
96. Roman Navrátil - 58:46 
(21. v kategorii V1)

VÍCE NA http://www.aspot.wz.cz/

http://www.aspot.wz.cz/
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BLAHOPŘÁNÍ

VZPOMÍNKA

ŘÁDKOVÁ INZERCE

OPUSTILI NÁS

Dne 19. února 2016 oslaví významné 
životní jubileum 85 let naše maminka, 

babička a prababička,  
paní MARIE MOTALOVÁ  

z Hulína.

Za celou rodinu přejeme hodně zdraví, 
životního optimismu a pohody. Dcera Marie 

s manželem, vnučka Petra s manželem a vnuk 
Jan s rodinou. 

Dne 3. ledna 2016 uplynuly 4 roky od smrti 
naší maminky,  

paní JANY PRAVDOVÉ z Hulína.

Stále vzpomínají dcera Jana s rodinou,  
synové Josef a Marek, přítel Josef.

Kdo Tě znal, vzpomene, 
kdo Tě měl rád, 

nikdy nezapomene.

Dne 13. února 2016 by se dožila 100 let 
naše maminka,  

paní FRANTIŠKA VLČKOVÁ z Hulína

S láskou a úctou stále vzpomínají dcery 
s rodinami.

Jak tiše žila, tak tiše odešla. 
Skromná ve svém životě, 

velká ve své lásce a dobrotě.

Dne 24. února 2016 by se dožila 58 let moje 
manželka, naše maminka, babička,  

paní DANA RAMPASOVÁ z Hulína.

Vzpomínají manžel Jiří, dcery Dana 
a Anička s rodinami.

Dne 18. ledna 2016 jsme vzpomněli  
10. smutné výročí, kdy nás navždy opustil 

můj manžel, náš tatínek a dědeček,  
pan DRAHOSLAV NĚMEC z Hulína.

Stále vzpomíná manželka Soňa 
a  dcery s rodinami.

Dne 19. února 2016 vzpomeneme 5. výročí 
úmrtí naší maminky, babičky a prababičky, 

paní
LUDMILY BARTÁKOVÉ z Hulína

S láskou stále vzpomínají dcery Ludmila, 
Jarmila, Milada a syn Alois s rodinami. 
Vnoučata, pravnoučata. Kdo jste ji znali 

a měli rádi, vzpomeňte s námi. 

Lubomír Pádek  1934
Ludmila Mojžíšková  1925
Miroslav Lochman  1954

• Mladý muž koupí byt v Hulíně o velikosti 
2,3+1. Děkuji za nabídku.  Tel: 776 690 646.

• Prodám byt v os. vl., vlastní topení, 
cihlový 2+1 v Hulíně (50 m2), 2 skle-
py, klidná lokalita Cena: 890.000,- Kč.  
Inf.: 603 897 304. Pozn.: ne RK.

• Hledáme prodavačku na prodejnu Bike 
centrum v Hulíně. Orientace v cyklistice 
nebo zkušenosti s chodem prodejny ví-
tány. Požadujeme příjemné vystupování, 
schopnost komunikace se zákazníkem,  
schopnost samostatné práce, zodpovědnost, 
ochotu učit se novým věcem. Více dotazů 
osobně na prodejně Bike centrum, Záhlinic-
ká 485, Hulín, nebo na tel. č. 724 384 700.

•  Prodám velkého plyšového medvěda, cca 
90 cm dlouhý, hnědo-bílý, cena dohodou. 
Mob. 739 009 813.

• Kosmetické a estetické studio K-KOS-
METIKA vám nabízí: čištění pleti ultra-
zvukovou špachtlí, biostimulační laser, 
radiofrekvenci pleti, ultrazvukovou kavi-
taci (neinvazivní liposukci). Nechte se hýč-
kat pro Vaši krásu. www k-kosmetika.cz,  

Kroměříž - stará poliklinika, přízemí. Tel.: 
607 524 758.

• Hledám spolehlivou osobu pro občas-
nou, nepravidelnou pomoc v domácnosti 
pro starší paní z Hulína. Odměna běžná, 
dohodou. Tel.: 739 604 702.

• Prodám letní pneu, levně. Vzorek 7 mm, 
rozměr 175x80x14. Tel.: 605 509 730.

• Koupím vzduchovku. Tel.: 605 509 730.

• Prodám chladící, výčepní zařízení s pípou. 
Tel.: 605 509 730.

• Odkoupím starý chléb, pečivo z vaší do-
mácnosti. Tel.: 604 610 683.

• Servis pračky, myčky, sporáky a další elek-
trospotřebiče. Marek Dolák, tel.: 737 366 
124, www.servis-dolak.g6.cz.

• ING. DOSTÁL – GEODET – HULÍN. 
Provádí veškeré zeměměřické práce 
v oblastech katastru nemovitostí a sta-
vební geodézie. Tel.: 724 221 815.

• Montáž žaluzií, sítí, rolet, parapetů vnitř-
ních i venkovních. Volejte kdykoliv Ry-
benský Hulín, tel. číslo 604 301146.

• Ruční lymfatické masáže, sportovní 
a  relaxační masáže – Romana Zonová,  
tel. 731 381691.

• Pronajmu byt 2+1 v Hulíně, u vlakové-
ho nádraží, II. patro, volný ihned. Cena 
pronájmu včetně energií 8.500,- Kč.  
Tel.: 608 618 680.

• Prodám zahradu v Hulíně 800 m2, chat-
ka, studna, rozvody elektřiny a vody po 
celé zahradě. Cena dohodou. Více na tel.:  
573 351 321.

• Prodám levně jednoduchý posilovací stroj 
zn. VP – Sport . Tel. 723 254 659

• Prodám levně dámské kolo.  
Tel. 723 254 659
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Lepších služeb v oblasti internetu a kabelové televize se od 
ledna dočká přes 1 400 domácností na síti UPC. Modernizace sítě  
v Hulíně umožňuje využití všech služeb, jako je interaktivní televize 
Horizon s více než 130 televizními kanály, vysokorychlostní internet 
o rychlosti až 300 Mbit/s nebo telefonní služby.

„Naše služby budou od ledna nově dostupné v dalších 1 400 
domácnostech. Celkem jsme v minulém roce zmodernizovali sítě  
v dosahu 40 000 domácností a aktuálně jsou naše služby dostupné 
pro více jak 1,4 milionu domácností v ČR. V intenzivní modernizaci  
a výstavbě nových sítí budeme pokračovat i v příštím roce,“ prozrazuje 
marketingový ředitel UPC Jan Kohout.
Interaktivní televize s videotékou

Interaktivní televize Horizon od UPC představuje nové, uživatelsky 
příjemné prostředí s intuitivním ovládáním, které přináší vyšší komfort 
při sledování více než 130 televizních kanálů, z nichž se vysílá 49  
v HD rozlišení. 

Součástí televize Horizon je neomezená videotéka My Prime 
se stovkami filmů a seriálů, celkem zahrnující více než 1 000 titulů. 
Veškerý obsah i rozhraní v My Prime je v češtině. My Prime je možné 
sledovat na HD mediaboxech i prostřednictvím aplikace Horizon Go 
na chytrých telefonech, tabletech nebo laptopech.

Součástí videotéky My Prime jsou například zahraniční tituly Vlk 
z Wall Streetu, Rivalové nebo Nymfomanka, z českých filmů například 
Příběh Kmotra, Okresní přebor nebo Pelíšky. Děti ocení tradiční české 
pohádky a seriály Krtkova dobrodružství, Mach a Šebestová, Tři vete-
ráni nebo Lucie postrach ulice.

UPC modernizuje síť v Hulíně

INZERCE

Internet, televize i telefon pod jedním účtem
Zákazníci si mohou užívat i nové internetové tarify s rychlostmi 

100, 200 a 300 Mbit/s. Výhodou modernizace sítě UPC je především 
možnost využití celé nabídky služeb – interaktivní televize na doma 
i na cesty, internetu a telefonu. Všechny služby tak zákazník může 
pohodlně spojit pod jedním účtem.

Detailní informace k modernizaci sítě a službám UPC dostupným 
v Hulíně naleznete na speciální webové stránce www.upc.cz/akce.
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